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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid 
medijev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod 
zaporedno številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopi-
tarjev trg 1, Vodice – Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva in 
pravne osebe v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1500 izvodih. – Odgovorna urednica: Mo-
nika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija Rus, 
Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – Lekto-
rica: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar – Foto-
grafije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d. o. o. – Datum 
natisa: marec 2013 – Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 
1217 Vodice – elektronski naslov: monika.kubelj@gmail.
com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

V vseh teh letih sem se le nekajkrat srečala z anonim-
kami in nikoli me niso prepričale. Vedno sem se spra-
ševala, zakaj se pod svoje trditve, če za njimi stojijo 
in so prepričani v svoj prav, ljudje ne podpišejo. Tudi 
sama se vedno podpišem pod svoje članke in mi na 
pamet ne pride, da se ne bi. Tako nekako se mi zdijo 
»strahopetni« komentarji na raznih portalih, ko ljudje 
pod psevdonimi skrivajo svojo identiteto in se pogo-
sto poslužujejo žaljivk ter ostrih besed, ki si jih nekomu 
v obraz ne upajo povedati. V anonimkah gre pogosto 
za opozarjanje na nepravilnosti, tudi nezakonitosti, o 
tem ni dvoma. Včasih seveda tudi za nagajanje, v poli-
tičnem ali osebnem smislu. Nagajanje, ki lahko nekoga 
močno oblati in ki se ga človek, ker pač ne pozna na-
sprotnika, ne more očistiti. Se zgodi tudi, da so očitki 
popolnoma izmišljeni. In tako je svojo prvo anonimko 
dobil tudi Kopitarjev glas. Na zadnjem sestanku ure-
dniškega odbora tega glasila smo rekli, da bomo ano-
nimko objavili. Naslovljena je bila tudi na ministrstvo 
za okolje in prostor ter inšpekcijske službe. To pa zato, 
ker se občani Vodic, kot so se podpisali, ne strinjajo z 
dvigom cen oskrbe s pitno vodo za 70-100 odstotkov, 
kot pravijo. Občani imate vso pravico, da se s čim ne 
strinjate, da povzdignete glas in opozorite na nepravil-
nosti, če seveda so. Bomo videli, kaj bodo rekli inšpek-
torji. Tudi ne želim problematizirati vsebine anonimke; 
končno je slišati konkreten odziv. Ne sprejemam in ne 
podpiram pa dejstva, da se ta skupina, za katero se 
niti ne ve, ali so trije ali jih je 50, pod svoja mnenja ne 
podpiše. Saj vendar ne živimo v Afganistanu! Odprta 
konfrontacija, kjer se srečajo nasprotujoča si mnenja 
obrazov z imeni in priimki, je dosežek demokracije. Ne 
pa anonimke.

Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: obcina@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
od 2. 7. 2012 do 31. 8. 2012
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: 12.30 – 19.00
TOR: 12.30 – 19.00
SRE: 12.30 – 19.00
PET: 12.30 – 19.00
ČETRTEK in SOBOTA: ZAPRTO

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;
 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure  - maj, junij, julij, 
avgust in september.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 
20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Izvajalec storitve pomoč in nega na domu na podro-
čju občine Vodice je Comett, Zavod za pomoč in nego 
na domu. Uradne ure za občane občine Vodice glede 
pomoči in nege na domu so v pisarni zavoda v Dom-
žalah, na Ljubljanski cesti 36, 1230 Domžale, in sicer: 
ob ponedeljkih in petkih med 8:00 in 15:00 uro, ter 
v sredo med 8:00 in 13:00 uro. Več informacij lahko 
dobite tudi po telefonu na številki 01/721-10-21, 031-
740-466, ali preko elektronske pošte zavod.campa@
comett.si.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13. – 19.
TOR 8. – 13.30
SRE 12.30. – 18.30
ČET 8. – 13.
PET 7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Zavetišče Meli Trebnje, Repče 10, 8210 Treb-
nje; vodja Dušan Hajdinjak; GSM 031 331 336. 
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t 24. redna seja občinskega sveta
Bogat dnevni red je na februarski 
seji pričal o obilici dela tako ob-
činske uprave kot svetnikov. Sve-
tniki so se seznanili z investicijo 
rekonstrukcije skozi Bukovico, ki 
se je v marsičem pokazala za sla-
bo izvedeno. Sprejeli so odlok o 
spremembi odloka o nadomesti-
lu za uporabo stavbnega zemlji-
šča, ki zdaj natančno določa, kdo 
in na kakšen način je upravičen 
do oprostitve plačila NUSZ. Pre-
gledali so konkretne primere in 
nepopolne pozvali k dopolnitvi 
vloge. S sklepom pa je prenehal 
delovati zavod LTO Vodice.

Poravnava s CPL in cesta skozi 
Bukovico
Kot je mnogim znano iz drugih me-
dijev, je CPL še eno gradbeno pod-
jetje v težavah. In ker je imela in še 
ima naša občina z njimi nerešene 
posle, je bil hiter odziv občinske 
uprave zelo dobrodošel. Župan Aco 
Šuštar je svetnikom predstavil dose-
danji mediacijski postopek ter opi-
sal obstoječo problematiko v zvezi 
s pogodbo o izgradnji komunalne 
infrastrukture in rekonstrukcije lo-
kalne ceste Mengeš–Vodice. Zlasti 
težaven je odsek Bukovica–Koseze, 
kar je potrdilo tudi poročilo odve-
tnika Marka Drinovca in Romana 
Černivca, strokovnjaka s področja 
gradbeništva, in vodje projekta Mi-
rana Sirca. CPL je zaradi dela zadrža-
nih plačil sicer tožil Občino Vodice, 
a so se pogodili tudi za mediacijo, 
saj je bilo ugotovljeno, da zahteva-
na dela niso bila v celoti izvedena, 
kot je to določala pogodba. Koliko 
bo morala občina, če sploh, še pla-
čati, bo pokazal postopek popravila 
del in nadzor posebne komisije, ki 
so jo v ta namen oblikovali svetniki. 
So pa svetniki pooblastili župana za 
zaključek pogajanj, najvišji priznani 
bruto znesek pa je bil določen na 
2,211.690 evrov oziroma 219.903,08 
je bruto znesek, ki naj bi teoretično 
še ostal za plačilo, velika verjetnost 
pa je, da občini ne bo treba plačati 
nič. Dejstvo je, da cesta nikoli ne bo 
taka, kot bi lahko bila ob pravilni iz-

vedbi in primernem nadzoru, a zdaj 
se poskuša sanirati, kar se sanirati 
da. Svetnik Anton Kokalj je vnaprej 
povedal, da sklepa ne bo podprl, 
ker naj bi bila celotna investicija 
vodena katastrofalno. Svetnike je 
pobaral po morebitni odgovorno-
sti Braneta Podborška in Antona 
Kosca, zadolženega za občinsko 
komunalo, pa tudi prejšnjega di-
rektorja JP Damjana Stanonika. Z 
njim se je strinjal celo Alfirev, kar se 
na sejah ne zgodi pogosto. Kosec 
je poudaril, da pri investiciji ni imel 
niti nikakršnih pooblastil niti zvez 
z nadzorom. Oglasil se je tudi nek-
danji župan Podboršek in pojasnil, 
da določenih računov zaradi slabo 
opravljenega dela občina že takrat 
ni plačala, nadzor pa je prepuščal 
strokovnjakom. Se je pa strinjal, da 
je treba poiskati odgovorne. 

Svetniki o glasilu Kopitarjev glas
Odlok o javnem občinskem glasilu, 
torej Kopitarjevem glasu (KG), je bil 
obravnavan že na 21. redni seji. A 
ker je bil deležen številnih pripomb, 
ga je ponovno obravnaval odbor 
za družbene dejavnosti. Tokrat je 
svetnik Kokalj ocenil, da gre odlok v 
smeri zmanjšanja demokratizacije, 
saj se ne upošteva volja ljudi in vo-
lilnih rezultatov. Meni namreč, da bi 
stranka z največ glasovi smela ime-
novati urednika občinskega glasila. 
Njegov očitek se je nanašal tudi na 
omejevanje števila prispevkov, ki bi 

jih prispevali svetniki oziroma sve-
tniške skupine. Prav tako se mu zdi 
nesprejemljivo omejevanje drugih 
rubrik. Posledično se je Maksimili-
jan Alfirev vprašal, kam bi prišli, če 
bi vsak svetnik ali svetniška skupina 
hotela v KG svojo stran. Potem bi 
bilo glasilo polno mnenj svetnikov 
in bi za druge vsebine zmanjkalo 
prostora. Točka je spet odprla stare 
rane med omenjenima svetnikoma 
o tem, koliko prostora je Alfirev imel 
ali ni imel v glasilu, ko je bil župan 
Kokalj. Kokalj je očitke o prepove-
dovanju objav Alfirevih prispevkov 
zavrnil in jih še vedno zavrača. De-
bati se je pridružil tudi Brane Pod-
boršek in dodal nekaj sprememb, 
Anton Kosec pa je poudaril, da se 
demokratizacija in pluralnost glasi-
la kažeta s tem, da imajo svetniške 
skupine svojega predstavnika v ure-
dniškem odboru. V osnutek odloka 
je bilo dodanih še nekaj sprememb, 
slediti pa mora še drugo branje. O 
ceniku oglasnega prostora v KG in 
o pravilniku o honoriranju pa bodo 
glasovali naslednjič.

Predstavniki v svetu vrtca
V svet vrtca Škratek Svit Vodice so 
svetniki imenovali naslednje člane: 
Saša Sodnika (svetnik), Miho Ber-
ganta (svetnik) in Klavdijo Merčun 
(predstavnica občinske uprave). 
Kosec je ocenil, da gre za primerne 
kandidate in da je pričakovati, da 
bodo zastopali interese ustanovite-
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lja, torej svetnikov. Vse tri so potrdili 
tudi na odboru za družbene dejav-
nosti in komisiji za mandatna vpra-
šanja. Podboršek pa je bil oster do 
dela občinske uprave, ker naj bi bilo 
gradivo malomarno pripravljeno. 

O novem ravnatelju
Z imenovanjem novega ravnatelja 
Jureta Grilca so bili uradno sezna-
njeni tudi občinski svetniki. Župan 
je povedal, da je imel z njim že dva 
razgovora in da na veliko veselje 
ostaja pomočnica ravnatelja Cilka 
Marenče. Anton Kosec, ki se je v za-
devi izbiranja ravnatelja močno an-
gažiral, je poudaril, da pogreša zapi-
snik sveta zavoda, v katerem bi bilo 
mogoče razbrati, ali so novi imeno-
vani člani glasovali po usmeritvah 
ustanovitelja. Antonu Logarju so na 
vprašanje, ali ni bil ravnateljski izpit 
pogoj na razpisu, odgovorili, da ga 
mora opraviti v letu dni. 

Pobude in vprašanja
Anton Logar: Podal je ostro kritiko 
na račun zimske službe. Kot predse-
dnik sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu je opozoril na 
slabo pluženje in zlasti na slabo oči-
ščene pločnike v okolici šol in vrt-
cev. Spet je opozoril tudi na dolge 
seje.
Maksimilijan Alfirev: Svetniku Lo-
garju je podal žogico nazaj v smi-
slu, da bi bile seje res kratke, če bi 
vsi sodelovali tako skromno kot on. 
Predlagal je, naj volišči KS Bukovica 
in Šinkov Turn združijo v dvorani v 
Utiku, ki je lažje dostopna tudi za 
starejše. Ponovno je poudaril slabo 
založenost trgovine Blatnik v Utiku 
in potrebo po zamenjavi izvajalca. 
Ddr. Tomaž Gyergyek: Pozanimal 
se je, kakšen je odziv glede na povi-
šano ceno vode in zakaj avtobusi še 
vedno spreminjajo vozne rede.
Peter Podgoršek: Podal je kritiko na 
področju Vojskega in se strinjal, da 
ljudje zaradi višjih cen vode precej 
negodujejo.
Brane Podboršek: Menil je, da je 
treba ponovno proučiti tako veliko 
povečanje cene za vodo, saj je men-
da poskočila za sto odstotkov. Zim-
sko službo je ocenil kot katastrofal-

no, podal pa je pobudo, da bi točko 
dnevnega reda pobude, predlogi 
obravnavali na začetku seje.
Mirjana Grgić: Zimsko službo je 
prav tako ocenila kot slabo. Predla-
gala je še, naj se zapolnijo luknje na 
cesti v Polju.
Anton Kosec: O ceni vode je menil, 
da je postopek potekal eno leto, z 
vsemi obrazložitvami in simulacijo 
vred.
Marjan Podgoršek: Opozoril je na 
poškodbe parketa v dvorani Ska-
ručna.
Friderik Pipan: Svetnik je pozval 
vse zbrane in občino k sistemske-
mu obravnavanju občinskih proble-
matik. Vprašal je tudi, po kakšnem 
ključu se dvorane oddajajo v najem 
in kakšen ima občina dohodek od 
tega. Tudi on se je strinjal, da je skok 
cene za vodo visok.

Župan: Delno se je strinjal s kriti-
kami na račun zimske službe, je pa 
podal tudi drugo plat. Z novozapa-
dlim snegom, spremembo režima 
čiščenja (najprej glavne ceste) in na-
činom soljenja je bilo to videti tudi, 
kot da služba ne opravlja svojega 
dela, pa ni tako. Glede cene vode 
je slikovito predstavil rast cen ener-
gentov v primerjavi z rastjo plač od 
leta 2000 do 2012. V desetih letih bo 
ta javna služba tako dobila 1,5 mi-
lijona evrov, kar predstavlja znesek, 
s katerim bi lahko menjali dotrajane 
azbestne cevi. Obljubil je še nekate-
ra druga popravila. Na koncu je ob-
vestil še o zelo dobrem razpisu za 
izbiro projektanta za ureditev cen-
tra Vodic, ki bo predvidoma izbran 
pred poletjem.

Tekst in foto: Monika Kubelj

Rok Posavec s.p.
GSM: 031 470 724
montazaposavec@gmail.com

Do konca marca -10% POPUST

8.5%

Do konca marca -10% POPUST

POPUSTI na



Brskamo po zgodovini 4

Ena najznamenitejših ognjenih katastrof v zgodovini človeštva: veliki požar v 
Rimu v juliju leta 64 po Kristusu, ki ga je namenoma povzročil [ukazal požig] 

cesar Neron (37– 68 po Kr.), krivdo pa naprtil prvim Kristjanom. 
© Deutsche Fotothek, Dresden (Nemčija).
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UVID V NAŠO
SKUPNO PRETEKLOST

Ob 110. obletnici ustanovitve Pro-
stovoljnega gasilskega društva 

Vodice

Ogenj – večni prijatelj, pa hkrati tudi 
večni sovražnik – spremlja moderne-
ga človeka že od nekdaj: pred 400.000 
leti je človek spoznal njegove koristi, 
pred 10.000 leti ga je začel uporablja-
ti, minila so stoletja, da si je pridobil 
znanja in veščine, kako imeti nad njim 
kontrolo, še daljša pa je bila pot do 
prvih organiziranih oblik varstva pred 
požarom. V antični Grčiji in Rimu so 
si prizadevali, da bi uničevalne po-
sledice izbruha ognja kolikor mogo-
če omejili in da bi preprečili njegovo 
širjenje na še neprizadete dele stavb, 
naselij itd. V Rimskem cesarstvu (27 
pr. Kr.– 578 po Kr.) je bila prva požar-
na služba, ki je bila organizirana kot 
javno-komunalna organizacija, usta-
novljena v času cesarja Avgusta (Gaja 
Avgusta Oktavijana) [63 pr. Kr.–14 po 
Kr.) v prvem desetletju pred Kristu-
som. Z  množičnim preseljevanjem 
ljudstev in z razpadom rimske antike 
so propadli in izginili iz zgodovinske-
ga spomina tudi začetki organizira-
ne požarne službe. V stoletjih, ki so 
sledila, je bilo potrebno tako kot na 
mnogih drugih področjih tudi na tem 
v veliki meri začeti znova povsem od 
začetka. Na ozemlju Frankovskega ce-
sarstva so v času cesarja Karla Velikega 
(747– 814) v začetku 9. stoletja uvedli 
v naseljih nočne straže, ki so morale 
ob požaru organizirati prebivalce za 
gašenje. Veliki srednjeveški požari, ki 
so upepelili cela mesta, so spodbudili 
nastanek požarnih redov. Ti so urejali 
način gradnje hiš, določali material za 
pokrivanje streh, zahtevali potrebno 
orodje za gašenje, določali ob požaru 
oblike zadržanja prebivalstva in navo-
dila za odpravo njegovih škodnih po-
sledic, za požigalce pa predvidevali 
stroge kazni. Do začetka novega veka 
nadregionalnih oblik varstva pred po-
žarom ni bilo.  Prve dokazane oblike 
organiziranega gasilstva v evropskem 
prostoru segajo v 18. stoletje. Redka 
so bila mesta, ki so do srede 19. stole-
tja imela na voljo kolikor toliko učin-
kovito gasilsko službo.

Nešteti požari na širšem slovenskem 
ozemlju pa tudi v župniji Vodice, ki 
jim moremo v arhivskih dokumen-
tih slediti od srednjega veka dalje, so 
zaradi lesenih stavb in slabih kurilnih 
naprav na podeželju pa tudi v mestih 
povzročali prebivalcem ogromno 
škodo in oblico trpljenja. Od 14. do 
19. stoletja so na Slovenskem gorela 
skoraj vsa mesta, zadnji veliki požari 
so bili v prvi polovici 19. stoletja. Leta 
1804 je tako skoraj v celoti pogorelo 
mesto Kamnik. Da bi preprečile in 
omejile požare, so avstrijske oblasti 
od konca 18. stoletja začele izdajati 
razne predpise v obliki požarnih re-
dov. Kranjski požarni red iz leta 1795 
med drugim poudarja koristnost pre-
krivanja hiš z opeko ali skodlami, ne s 
slamo, v podstrešnih sobicah pa do-
voljuje kuriti le, če so zidane z opeko 
in imajo opečna tla. Skrajno previdno 
so morali ravnati z odprto lučjo, tr-
skami, svečami in baklami. V hlevih in 
skednjih je bilo strogo prepovedano 
kaditi tobak, svetiti z odprto lučjo ali 
ogrevati z ogljem. Posebne dolžnosti 
so imeli nočni in požarni čuvaji. Požar 
so naznanili tako, da so bili plat zvo-
na ali z bobnanjem. Da bi ga čim prej 
omejili in pogasili, so morali skrbeti, 
da so bili javni in zasebni vodnjaki v 
dobrem stanju. Za prevoz gasilnega 
orodja in vode so morali vozniki, me-

sarji, mlinarji in podobni obrtniki ter 
zemljiški posestniki ob požaru dati 
na razpolago konje. Vsi pa, ki so se pri 
gašenju posebej odlikovali, so bili na 
različne načine nagrajeni.
Kvalitetno spremembo v boju proti 
skoraj vsakodnevnim požarom na 
podeželju pa tudi v mestih je na Slo-
venskem prineslo spoznanje, da le 
skupni, organiziran nastop, skupna 
akcija, »združitev v jato ... Bogu na 
čast, bližnjemu v pomoč« kot je v letu 
1903 zapisal Alojzij Grajzar, prvi tajnik 
gasilskega društva Vodice, omogo-
ča uspeh. Tako je nastala v 19. stole-
tju organizirana krajevna »požarna 
bramba«, predhodnica današnjih 
prostovoljnih gasilskih društev. Zna-
no je, da je bila prva požarna bramba 
na Slovenskem ustanovljena v Metli-
ki leta 1869, na Gorenjskem pa v Ško-
fji Loki leta 1875. Metliška požarna 
bramba predstavlja prvo slovensko 
gasilsko društvo, leto 1869 pa nasta-
nek prostovoljnega gasilstva na Slo-
venskem. 
Dobrih trideset let za metliško je 
bila 1. marca 1903 ustanovljena Po-
žarna bramba Vodice. Pobudo zanjo 
je dal vodiški nadučitelj, mladinski 
pisatelj in pomemben slovenski kul-
turno-prosvetni delavec Julij Slapšak 
(1874 –1951), znan tudi pod imenom 
(psevdonimom) Mišjakov Julček kot 



Gašenje požara v Nürenbergu v letu 1661.
© Deutsche Fotothek, Dresden (Nemčija).

Osnutek gasilnega aparata z demonstracijo gašenja 
francoskega fizika in inženirja Salamona de Causa (1576–

1626) iz leta 1615.
© Deutsche Fotothek, Dresden (Nemčija).

Julij Slapšak (1874–1951), 
nadučitelj v Vodicah (1902–1911), 

ustanovitelj gasilskega društva 
Vodice, okrog leta 1920.

© Marta Černivec, Vodice.
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se je reklo pri hiši v Rogačicah na Do-
lenjskem, od koder izvira njegov rod. 
Slapšak je dobro leto pred tem pri-
šel v Vodice iz Leš pri Radovljici, kjer 
je leta 1900 tudi ustanovil gasilsko 
društvo. V prvem odboru gasilskega 
društva Vodice so bili poleg načelni-
ka Slapšaka še namestnik načelnika 
Franc Erce, adjutant Jakob Lipnikar in 
trobentača Janez Blažič in Luka Šter. 
Prvi društveni tajnik je bil Alojzij Graj-
zar. Društvo je ob ustanovitvi štelo 28 
mož, do srede julija pa se je število 
članov povečalo na 33. Ustanovna 
slovesnost vodiškega gasilskega dru-
štva, zvezana z blagoslovitvijo prve-
ga gasilskega orodja in prve (ročne) 
brizgalne (brizgalnice), ki jo je dru-
štvo dober mesec prej naročilo pri 
zagrebški podružnici znamenite mo-
ravske tovarne gasilskega orodje R. A. 

Smekal iz mesta Svobody pri Čechy 
pod Kosířem (okraj Olomouc), je bila 
12. julija, na Marjetino nedeljo. Botra 
(kumica) prve ročne brizgalne je bila 
mlada vodiška učiteljica Marija Kra-
tnar. Na slovesnosti sta Deželno zvezo 
kranjskih gasilnih društev v Ljubljani 
predstavljala njen tajnik Fran Ksaverij 
Trošt (1860–1912), nadučitelj na Igu 
pri Ljubljani (1888–1912), in nadzornik 
Albin Ahčin. Gasilsko društvo sprva ni 
imelo lastnih prostorov, za shrambo 
gasilnega orodja so uporabljali lese-
no lopo ob novi, v letu 1898 zgrajeni 
šolski stavbi, društvene prostore pa 
so imeli v šolski stavbi. Tako je bil po-
glavitni cilj novoustanovljenega vodi-
škega gasilskega društva zgraditi ga-
silski dom. Priprave za gradnjo so se 
začele že v ustanovnem letu 1903. Na 
zemljišču, ki ga je podarila Rebovova 
mati na južnem, takrat še v veliki meri 
nepozidanem robu Vodic, je bil zgra-
jen leta 1905. Njegova kumica je bila 
Frančiška Sršen. Pri gradnji so s pro-
stovoljnim delom, denarnimi in dru-
gimi prispevki pomagali člani in va-
ščani pa tudi prebivalci drugih naselij 
v občini in župniji Vodice. Kot veliki 
dobrotnik novoustanovljenega gasil-
skega društva in gradnje gasilskega 
doma Vodice izstopa v virih duhovni 
svetnik Simon Žužek (1841–1914), ta-
kratni vodiški župnik (1888–1914). Do 
leta 1911 je društvo vodil Julij Slap-
šak, sledila sta mu Franc Erce in Janez 
Jeraj. Po ognjenem krstu v začetku 
leta 1904 v sosednjih Mostah je bilo 
društvo do konca prve svetovne voj-
ne še več kot dvajsetkrat v akciji. Leta 

1910 je bilo preimenovano iz Požar-
ne brambe Vodice v Gasilno društvo 
Vodice, ki je bilo že ob ustanovitvi 
vključeno v Deželno zvezo kranjskih 
gasilnih društev v Ljubljani. 
Med obema vojnama se je Prosto-
voljno gasilsko društvo Vodice glede 
plemenitosti, humanitarnosti, reše-
valnega dela in nenazadnje izobraže-
vanja in usposabljanja svojih članov 
uvrščalo med najagilnejše na Gorenj-
skem, kar mu med drugim eminen-
tno priznavajo tudi ohranjeni zapisni-
ki sej Jugoslovanske gasilske zveze 
Ljubljana (Jugoslovanske gasilske za-
jednice Ljubljana) in Gasilske zveze 
Kraljevine Jugoslavije za Dravsko ba-
novino (Gasilske zajednice Kraljevine 
Jugoslavije Dravske banovine). Ob 
tem še omenimo, da je gasilsko dru-
štvo Vodice postalo - ob svoji primar-
ni dejavnosti - že v prvih desetletjih 
obstoja izredno opazno tudi zaradi 
svoje narodoljubne  (domoljubne) in 
kulturne vloge, ki je v glavnem izklju-
čevala politični vpliv in politične deli-
tve. Jezik poslovanja društva in jezik 
poveljevanja gasilski četi je bil razen 
v letih nemške okupacije (1941–1945) 
ves čas slovenski.
V nadaljnjem razvoju je društvo tik 
pred začetkom druge svetovne vojne 
nabavilo novo prenosno (motorno) 
črpalko ILO, svojega ustanovitelja 
Julija Slapšaka pa naj bi po nekaterih 
sicer ne povsem zanesljivih sporoči-
lih odlikovalo z nazivom častni član 
in častni poveljnik gasilskega društva 
Vodice. 
V teh letih so bila tudi v drugih na-



Reklamni oglas podružnice tovarne za gasilske aparate R. A. Smekal v Zagrebu, 
ki je izšel v političnem in gospodarskem listu Gorenjec v Kranju 1. februarja 1901.

© Narodna in univerzitetna knjižnica.
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seljih župnije Vodice ustanovljena 
prostovoljna gasilska društva: Polje 
(1921), Šinkov turn (1925), Zapoge 
(1926), Bukovica [danes Bukovica - 
Utik] (1927) in kasneje Repnje [danes 
Repnje - Dobruša] (1958), ki so bila 
povezana v gasilsko župo Kamnik ra-
zen gasilskega društva Zapoge, ki je 
bilo vključeno v gasilsko župo Kranj. 
Obe gasilski župi sta bili v desetletjih 
pred drugo svetovno vojno sestav-
ni del Jugoslovanske gasilske zveze 
Ljubljana in kasneje Gasilske zveze 
Kraljevine Jugoslavije za Dravsko ba-
novino. 
V novi Jugoslaviji so bila gasilska dru-
štva na področju Vodic po začetnem 
prehodnem obdobju vključena leta 
1963 v Občinsko gasilsko zvezo Lju-
bljana – Šiška. Po ustanovitvi občine 
Vodice je bila na njenem ozemlju leta 
1995 oblikovana Občinska gasilska 
zveza Vodice, ki je bila še v istem letu 
vključena v Gasilsko zvezo Slovenije, 
nekoliko kasneje pa preimenovana v 
Gasilsko zvezo Vodice.
Po drugi svetovni vojni predvsem 
pa po letu 1990 se je Prostovoljno 
gasilsko društvo Vodice razvilo ob 
primerni tehnični opremljenosti in 
usposobljenosti v sodobno humani-
tarno organizacijo, ki na prostovolj-
ni osnovi v okviru sistema slovenske 
nacionalne varnosti prevzema pred-
vsem na krajevnem področju temelj-
no varstvo pred naravnimi in drugimi 
nesrečami.
Ob obletnici ustanovitve Prostovolj-
nega gasilskega društva Vodice v 
nadaljevanju prinašamo po vsebini 
enkratno, izredno dragoceno, celo-
vito in avtentično poročilo prvega 
društvenega tajnika Alojzija Grajzarja 
o ustanovitvi gasilskega društva Vo-
dice in o slovesnosti blagoslovitve 
prve brizgalne ter drugega gasilske-
ga orodja, ki ga je objavil v glasilu 
»Gasilec, Bogu na čast, bližnjemu 
na pomoč!«, glasniku Deželne zveze 
kranjskih gasilnih društev v Ljubljani, 
7. septembra 1903. 
Na kraju smo se dolžni javno zahvaliti 
vsem, ki so se odzvali našemu zapro-
silu in omogočili izposojo, preslikavo 
in objavo lastnega slikovnega gradi-
va, še posebno zahvalo dolgujemo 
gospodu Janezu Blažiču iz Kmetijske 
ulice v Vodicah.

Dr. Jože Ciperle

Br
sk

am
o 

po
 z

go
do

vi
ni

Štiri kolesna ročna brizgalna znamenite tovarne gasilskega orodje R. A. Smekal 
na Moravskem iz leta 1897 s kasneje dodano motorno črpalko.

© Hasičské muzeum R. A. Smekal (Gasilski muzej R. A. Smekal), Svobody, Čechy 
pod Kosířem (Češka republika).

Pogled na pročelje stavbe gasilskega doma Vodice iz leta 1905 ob slovesnosti 60-
letnice ustanovitve gasilskega društva leta 1963.

© Janez Blažič, Kmetijska ulica, Vodice.



Župan je aktivno sodeloval.
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zbiranje salonitnih odpadkov pa niti 
nismo odprli.
Letošnja čistilna akcija je potekala so-
časno tudi z akcijo odvoza izrabljenih 
vozil. Prejeli nismo niti enega pre-
dloga o odvozu izrabljenega vozila. 
Občani so vsako leto bolj ozavešče-
ni glede čistilne akcije in tudi glede 
tega, da je treba z okoljem ravnati 
skrbno. Udeležencem čistilne akcije 
se je pridružil tudi župan Aco Franc 
Šuštar, ki se je tudi sam pridružil či-
ščenju okolice. Polne vreče smeti so 
se pridno kopičile ob cestah, od ko-
der so bile odpeljane na mesta, ki so 
bila določena za zbiranje odpadkov.

Tudi letošnja čistilna akcija je poteka-
la brezhibno organizirano, za kar so 
zaslužna predvsem gasilska, pa tudi 
druga društva v občini. Odpadki so 
bili odpeljani že po nekaj urah po 
koncu akcije. Za pogostitev je poskr-
belo Prostovoljno gasilsko društvo 
Zapoge, ki je vse skupaj pripravilo 
brez pripomb. Čistilna akcija se je 
končala v prijetnem vzdušju in ob 
dobri hrani ter pijači. Optimistično 
lahko pričakujemo, da se bodo ob-
čani Občine Vodice tudi prihodnje 
leto udeležili čistilne akcije. Ne sme-
mo pozabiti, da je okolje, v katerem 
živimo in bivamo, naše življenjsko 

O
bč

in
sk

i t
el

es
ko

p

Postrežba z nasmehom

Pa smo spet očistili občino
Na hladno, a sončno soboto so ro-
kave zavihali vsi, ki jim je mar za 
čisto okolje. In tisti, ki sta jim čas 
ter zdravje to dopuščala, seveda. 
Veselje je bilo pogledati najmlaj-
še, ki so akcijo izkoristili ne le za 
čiščenje, ampak druženje in goje-
nje odgovornega odnosa do na-
rave. Kot po navadi, smo se zbrali 
na eni od zbirnih točk pri gasilskih 
domovih ali pred občinsko stavbo, 
dobili rokavice, vrečko in celo od-
sevni nahrbtnik. In tudi letos smo 
našli ob cestah, na travnikih in v 
gozdovih precej nesnage.

Tradicionalna čistilna akcija je na 
zbirna mesta po Občini Vodice pri-
vabila čez 280 udeležencev. Razpolo-
ženje med udeleženci je bilo odlično 
in polno je bilo delovnega naboja, 
za kar se imamo zahvaliti lepemu 
vremenu in občutku, da je Občina 
Vodice po čistilni akciji zopet urejena 
in čista. Čistilne akcije so se udeležili 
tudi najmlajši in tudi nekoliko starej-
ši, ki so pobrali vse odpadke, ki se jih 
je dalo pobrati. Hkrati občani niso 
več praznili svojih garaž, dvorišč in 
lop, temveč so upoštevali priporočila 
organizatorja, da je akcija namenjena 
čiščenju okolice. To se je poznalo tudi 
pri količinah pobranih odpadkov. 
Zbrali smo 2.020 kilogramov meša-
nih komunalnih odpadkov in 380 
kilogramov gum. Posebne vreče za 
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okolje. Letošnjo akcijo lahko uvrsti-
mo med uspešnejše tako zaradi vre-
mena kot tudi udeležbe, saj se nas je 
zbralo več kot 280, in to brez najave 
ter podpore Ekologov brez meja, ko 
je bila udeležba rekordna. Z mislijo 
na prihodnost vas vabimo, da se tudi 
naslednje leto srečamo!
Na svidenje na tradicionalni 15. čistil-
ni akciji prihodnje leto! 

Tekst: Stojan Tadej Smerkolj
in Monika Kubelj

Foto: Rok Štupar in arhiv Občine 
Vodice

Vtisi organizatorja
»Na 14. čistilni akciji Občine Vodice 
je imelo nalogo koordinacije med 
društvi in občino ter zaključek s 
pogostitvijo Prostovoljno gasilsko 
društvo Zapoge. Prav tako kot v 
drugih društvih so se tudi Zapo-
žani ob deveti uri zjutraj zbrali 
pred domačim gasilskim domom. 
Vsi udeleženci so prejeli vrečke za 
smeti in rokavice ter bon za hra-
no. Najmlajši so za večjo delovno 
vnemo dobili še posladek in od-
sevni nahrbtnik Občine Vodice.
Vreme je bilo naklonjeno okrog 
300 udeležencem, med njimi pa 
je bilo kar nekaj otrok in mladih, 
kar je zelo pohvalno in dobrodo-
šlo. Pohvalno je tudi to, da so ude-
leženci čistilne akcije komentirali, 
da je smeti občutno manj kot v 
preteklih letih, kar pomeni, da se 
je ozaveščenost občanov v skrbi 
za okolje zvečala. Po končani ak-
ciji smo v PGD Zapoge poskrbeli, 
da se je približno 250 pridnih rok 
odžejalo in podprlo z odličnim 
golažem. Kazalo je, da so bili vsi 
zadovoljni, saj se je prijetno kle-
petanje na igrišču v Zapogah ob 
spremljavi čudovitega sončnega 
dneva nadaljevalo v popoldan.

Prijeten, predvsem pa koristen 
dan je bil končan, vsi smo lažje di-
hali ob misli, da je čista tudi naša 
okolica.

Tomaž Jerman,
PGD Zapoge
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Vodice so zaradi povečanega pro-
meta, zlasti tovornih vozil, preo-
bremenjene in na nekaterih od-
sekih tudi nevarne. Tega se, kot 
pravijo na občinski upravi, zave-
dajo tudi oni, zato si skupaj z obči-
nami Komenda, Kamnik, Domžale 
in Trzin prizadevajo za čim hitrej-
šo izgradnjo obvoznice mimo na-
selja Vodic.

Govorimo o tako imenovani 4. etapi 
Vodice–Želodnik. »Obstoječa cesta 
dobesedno razpada na večini odse-
kov. Ne samo to, razpadata tudi me-
teorna in fekalna kanalizacija v nase-
lju Vodice, ki ne prenese tako velikih 
obremenitev prometa. Cesta je hkra-
ti preozka, neustrezna za srečevanje 
manjših kamionov, sploh pa polpri-

Prizadevanja za obvoznico
klopnikov, ki se posledično umikajo 
na pločnik, predvsem v dveh znanih 
ozkih predelih,« je poudaril župan 
Aco Franc Šuštar in predlagal, da 
izgradnja obvoznice čim prej posta-
ne realnost. Na ministrstvo za infra-
strukturo in prostor ter na DARS je 
občinska uprava Vodice poslala poziv 
k nujni umestitvi obvoznice v državni 
proračun še v tem letu. 

V ta namen so se župani zgoraj ome-
njenih občin že sestali in se strinjali, 
da gre za težavo, katere rešitev je tre-
ba čim prej pospešiti. Bližnja Poslov-
na cona Komenda bo namreč imela 
samo več, ne manj prometa.

Prizadevanja za obvoznico je podpr-
la tudi uprava letališča na Brniku. Žu-
pan Aco Šuštar pa upa tudi na pod-
poro Ljubljanske urbane regije.

Tekst: Monika Kubelj

Tako Mateja Rajterič kot Aljaž Venko 
sta v premiernem izboru Boksarske 
zveze Slovenije (BZS) najboljše bo-
ksarke in boksarja zasenčila svoja 
dva tekmeca in prepričljivo postala 
najboljša v letu 2012. Članica Combat 
Academy Ljubljana je žirijo prepričala 
z naslovom državne prvakinje, pokal-
ne prvakinje, z zmago na super po-
kalu, nagrado za najboljšo boksarko 
na super pokalu in z zlato kolajno na 
pokalu narodov. Veliki up BK Sloven-
ska Bistrica pa si je prestižno nagrado 
prislužil kot državni prvak, pokalni 
prvak, zmagovalec super pokala, naj 
boksar super pokala, z nastopom na 
kvalifikacijah za olimpijske igre in na-
stopom na EP do 22 let.

M. K.

Spet odlična Rajteričeva
VRTNARSTVO,

CVETLIČARSTVO
TOMAŽ BRANK s.p.

Pot na Črno 3
1217 Vodice,

tel 041 490 707
 

- SADIKE BALKONSKEGA
CVETJA

- SADIKE ZELENJAVE
- ZASADITVE KORIT, GROBOV;

SUBSTRATI
- VZDRŽEVALNA DELA,

OSTALO
sadilni material je iz lastne 

proizvodnje
www.vrtnarstvo-cvetličarstvo.si

Skozi Vodice pelje dnevno 9.300 
vozil, od tega 900 tovornih.

 
Zaradi velikega uspeha in priljubljenosti nanizanke LEPO JE BITI 

ustvarijo še 
  

    monokomedijo 
-------     ---------------------------------------------------------------------------   

                                                      LEPO JE BITI BENO… PA TAKE PA TO! 

 ------------------------------------------------------------------------------------ 
                                                              

                                                       
v nedeljo, 21. APRILA 2013 ob 19.00 uri 

 
v dvorani Kulturnega doma Vodice . 

                                                          
                                                         Prodaja vstopnic 1 uro pred predstavo. 

 
 

   

Manca Izmajlova in Benjamin Iz-
majlov - mednarodno uveljavljen 
zakonski par, pevka mezzosopra-
nistka s prelepim glasom in virtuoz 
violinist, tokrat iz največjih svetov-
nih glasbenih odrov prihajata na 
najmanjše slovenske. Serija "100  
srčnih koncertov" je niz koncerov 
po malih kulturnih domovih, z že-
ljo napolniti srce čimvečjemu števi-
lu poslušalcev - v živo. 
Koncert bo v nedeljo 14. aprila  ob 
19 uri v Kulturnem domu v Vodi-
cah.
Prodaja vstopnic eno uro pred kon-
certom v Kulturnem domu-Pred-
prodaja v trafiki Vodice.
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podali tudi rekreativni smučarji v 
različnih starostnih kategorijah. Med 
župani pa je prvo mesto zasedel prav 
naš,  Aco Franc Šuštar. Smuka po be-
lih strminah ni bila najbolj ugodna, 
saj je prejšnji dan zapadlo kar nekaj 
svežega snega, a naši vrli smučarji so 
tekmo odpeljali kot pravi profesio-
nalci. Od najmlajših do najstarejših je 
vse potekalo gladko in brez poškodb. 
Navijači in obiskovalci smo prav vse 
tekmovalce pričakali in pozdravili v 
ciljni areni, medtem pa smo se lahko 
okrepčali z dobrim čajem in seveda z 
vodiškimi prestami. 
Po tekmovalnem delu so se tekmo-
valci in obiskovalci okrepčali z dobro 
malico, malce posedeli in poklepeta-
li. Ob Brunarici Sonček sta bila locira-
na tudi kampa za izposojo telemark 
in Elanovih smuči ter kamp šole smu-
čanja. Mnogi pogumni so se lahko 
preizkusili na orjaški gugalnici, sode-
lovali v družabnem programu, ki je 
vključeval tudi nagradno igro Župa-
nova torta. Ugotoviti so namreč mo-
rali, kako visoko je torta postavljena, 
torej na kakšni višini čaka tistega, ki 
se bo številki najbolj približal.

jev. Zaradi megle, ki je bila gosta, 
da bi jo lahko rezal, nas je kar malce 
stiskalo pri srcu. Vse obiskovalce je 
čakala dobrodošlica vodiških prest, 
čaja 1001 cvet, pa tudi kaj bolj kon-
kretnega za tiste, ki jih je morda ze-
blo. A ker ima nekdo dobre zveze 
»tam gori« smo bili že ob izhodu iz 
nihalke prijetno presenečeni, saj nas 
je pozdravilo sonce. Prireditev se 
je odvijala na progi Žeton, tam pa 
so nas za dobro jutro že pozdravili 
s krofi in čajem. Zagreti tekmovalci 
so se ogrevali, raztezali in pripravljali 
na tekmovanje. Medtem pa smo si 
navijači in obiskovalci nabirali navi-
jaških moči na cilju. 
Voditelj in komentator je bil Miha 
Deželak, ki je s svojo humornostjo 
poskrbel, da nas nikakor ni zeblo in 
da smo dobro razmigali smejalne 
mišice. Tekmo so odprli predstavniki 
smučarskih klubov, najmlajša smu-
čarka SD Strahovice in dva predtek-
movalca akrobatskega in telemark 
kluba.

Na progo s 16 vratci so se poleg žu-
panov in podžupanov na smučeh 

Najboljši v kategoriji županov in podžupanov občin.
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Krvavec je bil v soboto, 23. febru-
arja 2013, v znamenju veleslalo-
ma. Udeleženci pa nikakor niso 
bili tekmovalni športniki, za kate-
re navadno navijamo pred televi-
zijskimi sprejemniki, ampak so to 
bili župani, podžupani in rekrea-
tivni smučarji. 

Gostitelja športne in družabne prire-
ditve, ki je bila letos že tretja po vrsti, 
sta bila župan Mestne občine Kranj 
Mohor Bogataj in župan Občine 
Vodice Aco Franc Šuštar. Kot tek-
movalci so se jima pridružili tudi žu-
pan Občine Naklo Marko Mravlja in 
podžupan Občine Naklo Albin Gol-
ba ter podžupan Občine Kranj Dare 
Jarc. Za spremljevalni program pa 
so poskrbeli Smučarsko akrobatski 
klub Kranj, Telemark klub Kranj in 
naše domačo Smučarsko društvo 
Strahovica. 

Pogled v nebo v jutranjih urah za-
gotovo ni narekoval dobrih pogo-

Naš župan na zmagovalnih stopnič-
kah na 3. županovem veleslalomu!
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Zanimiva maskota z veleslaloma
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Medtem sta prisotne zabavala ma-
skota SD Strahovica, pod katero se je 
skrivala Majči (Maja Bobnar), in  Miha 
Deželak, ki je poskrbel, da se noge 
po končani tekmi niso ohladile. Tako 
so nekateri zaplesali kar v smučar-
skih čevljih.
Ko smo se vsi dodobra okrepčali, pa 
so že sledili uradni rezultati tekme in 
podelitev medalj, diplom ter nagrad 
za zmagovalce. Naj omenimo, da je 
AC Lovše pripravil praktična darila, za 
prva mesta pa odlične nagrade, kot 
so na primer vikend izposoja vozila 
Toyota, dnevna izposoja vozila Toyo-
ta, darilni bon za vožnjo po »offroad« 
poligonu s Toyoto. Žito pa je za vse 
zmagovalce prispevalo paket kro-
fov in druge praktične nagrade. Po-
delitev je bila združena v eno samo 
zabavo, polno smeha. Med drugimi 
so se morali tako župana kot drugi 
preizkusiti v karaokah in morda so 
se dobre slovenske skladbe, kot je na 
primer Čebelar, slišale celo v dolino.

Za mnenje smo vprašali tudi obi-
skovalki, ki sta navijali za naše.
Tina Šuštar: »Navijaško vzdušje v 
ciljni areni je bilo čudovito. Sončno, 
s toplim napitki, tudi kakšen sadež 
se je našel notri. Vsi tekmovalci so 
srečno prispeli na cilj, kar je najbolj 
pomembno. Župani so svoje delo 
opravili izjemno dobro.«
Simona Babšek: »Po težkih nočnih 
vremenskih razmerah se je vreme na 
Krvavcu zjasnilo, tako da je vsem, ki 
so ostali v dolini, lahko žal, mi pa smo 
uspešno navijali za našega župana!«
Sredstva, zbrana  v tem športno-re-
kreativnem dnevu bodo letos na-
menjena v podporo smučarski de-
javnosti.Tako uspešne prireditve pa 
ne bi bilo brez odlične organizacije 
Smučarskega društva Strahovica. 
Društvo je pokazalo izjemno dobro 
voljo, trdo delo, odlično organizira-
nost ter seveda, kar je najpomemb-
nejše, odlično timsko sodelovanje v 
pravem pomenu besede. Poglejmo 
si, kaj je po prireditvi povedal prvi 
mož društva Rok Cankar.

SD Strahovica se je odrezalo odlič-
no, kakšne so bile vaše naloge in 
doprinos k tako odlični izvedbi?
»SD Strahovica je letos prvič sode-
lovalo pri izvedbi županovega ve-

leslaloma. Na področju organizacije 
športno-družabnih dogodkov ima-
mo v društvu zelo bogate izkušnje. V 
okviru županovega veleslaloma smo 
poskrbeli za izdelavo startne liste, 
prodajo kart ter topel sprejem naših 
tekmovalcev. Prav vsak je dobil star-
tni paket z majico, bon za malico in 
bon za adrenalinsko gugalnico. Pre-
vzeli smo tudi koordinacijo posta-
vitve veleslalomske proge in ciljne 
arene. Odvijala se je zelo napeta tek-
ma z močno podporo gledalcev in 
prvo druženje,  kjer je SD Strahovica 
poskrbelo za malico. Po tekmi smo 
organizirali krajše tečaje smučanja 
za vse smučarje, ki so si želeli neko-
liko obnoviti svoje znanje smučanja, 
in pripravili rezultate tekmovanja. 

Za tiste željne zabave in druženja so 
animatorji SD Strahovice z maskoto, 
katere vlogo je prevzela naša prva 
harmonika Majči, poskrbeli za kara-
oke županov in animacijo vseh go-
stov z glasbenimi vložki. Poskrbeli 
smo tudi za najrazličnejše družab-
ne igre z glavno nagrado – slastno 
županovo torto, krofi podjetja Žito 
in drugimi nagradami sponzorjev. 
»Pancartanc« v dobri družbi je tako 
trajal še dolgo po tekmi. Če povza-
mem, je bila bistvena dobra volja, 
veliko priprav in res prava ekipa Stra-
hovice, ki je izpeljala svoj del organi-
zacije županovega veleslaloma.«

Kakšni pa so vaši vtisi s tekme?
»Tekma je bila napeta, kar se je čutilo 

Hudomušnost Smučarskega društva Strahovica.

Drvele so celo ženske.
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že na samem startu, kjer so se tekmo-
valci pred začetkom nestrpno ogre-
vali. Prve vožnje po zahtevnem tere-
nu pa so pokazale, da bo za zmago 
treba voziti »na kol«, kot je to demon-
strirala naša najmlajša Strahovčanka, 
predtekmovalka Lucija. Tekmovanje 
sta popestrila še komentatorja Miha 
Deželak in naša Majči Bobnar, ki sta 
skrbno bdela nad vsemi tekmovalci 
na progi in jih spodbujala, še poseb-
no našega župana. Po tekmi je sle-
dilo druženje v ciljni areni, kjer so si 
tekmovalci čestitali za dobre vožnje 
in si ob postreženih krofih in čaju na-
brali moči za nadaljnjo smuko.«

Svoj delež k odlično izpeljanemu 
dnevu pa je  dodal tudi Smučar-
sko akrobatski klub Kranj.
Marko Klančar: »Prvič smo bili del te 
zgodbe. Prireditev se mi zdi pohvale 
vredna. Žal smo imeli  v istem ter-
minu na Krvavcu precej obveznosti 
tudi na področju smučanja prostega 
sloga, tako da smo bili razpeti med 
več aktivnosti hkrati. Županov vele-
slalom v sodelovanju z več občinami 
se mi zdi odlična ideja, ki pomeni 
druženje vodilnih oseb, ki so sicer 
obremenjeni z vsakdanjimi proble-
mi družbe, hkrati pa je to možnost, 
da se z njimi srečajo in pomerijo tudi 
občani in drugi rekreativni smučarji. 
Za nas sodelujoče je bil to tako izziv 
na področju organizacije prireditve 
kot tudi možnost za boljše in tesnej-
še sodelovanje z občino. To pa smo 
izkoristili za promocijo športne pa-
noge in predstavitev disciplin širši 
množici prek medijev in na priredi-
tvi. Vse z namenom povečanja pre-
poznavnosti in številčnosti. Z vese-
ljem smo sodelovali pri organizaciji 
tekmovanja in veseli bomo tudi na-
daljnjega sodelovanja.«

Tudi Telemark klub Kranj je letos 
prvič sodeloval na 3. županovem 
veleslalomu. 
Urban Simčič: »S Telemark klubom 
Kranj smo letos prvič sodelovali na 
županovem veleslalomu. Povabila k 
sodelovanju smo bili izjemno veseli. 
Sicer se raznih političnih prireditev 
ne udeležujemo, a županov velesla-
lom je predvsem športna prireditev, 
namenjena tako rekreaciji kot tudi 

druženju. Vzdušje na Krvavcu je bilo 
odlično, prav tako tudi sodelovanje 
med klubi in tekmovalci. Zelo sem 
navdušen, da sta se župana preizku-
sila v telemark tehniki, še posebno bi 
pohvalil vašega  župana Aca Franca 
Šuštarja, saj ima talent, je športen in 
ima odlične motorične  sposobnosti. 
Drugi udeleženci so bili na začetku 
malce sramežljivi ali pa pod tekmo-
valnim stresom, ko pa so se vendarle 
opogumili, nam je na koncu zmanj-
kalo časa, da bi se lahko vsi preiz-
kusili v tej zanimivi telemark tehniki 

smučanja. Veselimo se sodelovanja 
tudi prihodnje leto.«

Velika zahvala gre tudi vsem sponzor-
jem in pokroviteljem, ki so poskrbeli 
za uspešno prireditev in pripomogli 
k zbiranju denarja za smučarsko de-
javnost. Hvala torej medijskim po-
kroviteljem Radiu 1, Radiu Kranj, Ra-
diu Triglav, Radiu Sora, Radiu Antena, 
Radiu Gorenc, Gorenjskem Glasu in 
Gorenjski televiziji za vsa oglaševa-
nja, promocijo, članke in prispevke o 
prireditvi.
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m3. ŽUPANOVEGA VELESLALOMA
Krvavec, 23. februar 2013

ŽUPANI IN PODŽUPANI
1.   ACO FRANC ŠUŠTAR  župan Obči-
ne Vodice 28,97
2.   MARKO MRAVLJA  župan Občine 
Naklo 29,61
3.   ALBIN GOLBA  podžupan Občine 
Naklo  34,19
4.   MOHOR BOGATAJ  župan Občine 
Kranj 34,40
5.   DARE JARC  podžupan Občine 
Kranj  37,77

DEKLICE,  letnik 2003 IN MLAJŠE
1.   ANNA HOČEVAR    (SD Strahovica) 
 37,50
2.   LUCIJA HOČEVAR   (SD Strahovi-
ca)  43,60

DEČKI,  letnik 2003 IN MLAJŠI
1.   JOŠT  KLANČAR 36,56

DEKLETA,  letnik od 1998 do 2002
1.   ANA ŠIJANEC   (SD Strahovica)  
 37,86
2.   KATJA MASELJ  43,41
3.  KARMEN FERJAN  43,47

FANTJE,  letnik od 1998 do 2002
1.   MATIC ZALETEL   (SD Strahovica)  
 30,75
2.   JAŠA KLANČAR 34,23

ŽENSKE  A,  letnik od 1983 do 1997
1.  BARBARA KEPIC   (SD Strahovica)  
 32,07
2.   TJAŠA ZALETEL   (SD Strahovica)  
 32,53
3.   KATARINA KEPIC   (SD Strahovica) 
    33,77
4.   NINA RAHNE     40,55
5.   MARUŠA FERJAN 42,36 

MOŠKI  A,  letnik od 1983 do 1997
1.   NACE PAVC  27,17
2.   MATEJ RAJK    29,18
3.   JAKA GUBANEC 30,78
4.   TIM OMEJC  31,83
5.   MIHA KRISPER GASSER 34,52
6.   SEBASTJAN JARC 35,92

ŽENSKE  B,  letnik od 1963 do 1982
1.   NATALIJA ZALETEL   (SD Strahovi-
ca)  29,53
2.   ANDREJA STRUPI PAVLIN 29,94
3.   MOJCA POVŠNAR  30,19
4.   DARJA SELIŠKAR 35,25
5.   KLAVDIJA ČASAR  36,92

Aco Franc Šuštar, 
vodiški župan

Kako bi na kratko opisali tek-
mo?
»Danes je res vrhunski dan, smu-
ka je bila ugodna, sneg naraven 
in primeren, čeprav so se proti 
koncu že pojavljali manjši kupi. 
Preizkusil sem se tudi v slogu 
telemark in moram priznati, da 
je stvar zahtevnejša, kot sem mi-
slil, in sem prepričan, da imam te 
tehnike zaenkrat kar dovolj.« 

Kaj pa sama udeležba, tekmo-
valci, navijači – ste zadovolj-
ni?
»Zelo zadovoljen, pohvale or-
ganizatorjem, Smučarsko akro-
batskemu klubu Kranj, Telemark 
klubu Kranj in našemu Smučar-
skemu društvu Strahovica. Po-
hvala pa tudi občinski upravi, 
Nini Rahne za vso organizacijo, 
prav tako Ines Zabret iz Mestne 
občine Kranj, ki sta skrbeli, da je 
vse potekalo tako odlično.«

Mohor Bogataj, 
župan Kranja

Kakšni so bili vaši vtisi in 
občutki po smuki?
»Če povem po resnici – odlična 
in malo manj odlična. Odlična 
glede družbe in tekmovanja, 
manj odlična pa zaradi snega, 
ker je čez noč zapadlo preko 20 
centimetrov snega in je ta zelo 
mehak, zato je bila smuka malce 
težja.«

Imate kakšne posebne zveze 
glede vremena, saj smo priča-
kovali slabšo napoved?
»No, za mašo nisem dal, smo pa 
upali na lepo vreme in očitno se 
je upanje obrestovalo.«

Kako pa ste zadovoljni z ude-
ležbo?
»Ne, nisem zadovoljen, moram 
povedati, da bi na tak lep dan 
lahko prišlo več smučarjev, pred-
vsem iz klubov, ki bodo dobili ta 
denar, ki ga bomo zbrali danes, 

torej otroci in njihovi starši.«

Vodiški

župan

Kranjski

župan

REZULTATI

Eva Keržič z vodiškimi prestami. 
Gospodična je sicer nedavno predala 

naziv Mlečna kraljica novi izbranki.

Hvala tudi drugim pokroviteljem: 
Rekreacijsko-turističnemu centru Kr-
vavec (prostor in cenejše vozovnice), 
Brunarici Sonček (pomoč pri izvedbi 
in adrenalinska gugalnica), AC Lovše 
(glavne nagrade za prva mesta, dva 
promocijska avtomobila na spodnji 
postaji gondole in v ciljni ravnini), 
Mesarstvu Kalan (za odlične klobase 
za nagrajence), Žitu (za odlične kro-
fe in županovo torto), 1001 cvetu (za 
odličen čaj), Avtoelektriki Šijanec, 
Renta Caru Agiu, KA Olje in GM Ja-
godicu za finančno podporo delo-
vanja  SD Strahovica.
Dan na Krvavcu je bil združen z na-
ravo in tekmovalnim duhom, pred-
vsem pa z druženjem in dobrim 
sodelovanjem med občinami. Na Kr-
vavcu na ta dan nismo videli kislega 
obraza, vsi pa smo vsaj za trenutek 
pozabili na vse tegobe, vse težave, ki 
nam jih prinaša vsakdan, smo pusti-
li v dolini in preživeli čudovite urice 
ter jih združili s prijetnim in nepo-
zabnim.
Župan Mestne občine Kranj in žu-
pan Občine Vodice si želita, da bi se 
v prihodnje medobčinsko sodelova-
nje še bolj okrepilo ter da bi k sku-
pni izvedbi prireditve pristopila še 
kakšna občina in bi nam s skupnimi 
močmi uspelo zbrati še več denarja 
za podporo smučarske dejavnosti.

Natalija Rus in organizatorji
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6.   POLONA OMEJC 37,04
7.   VESNA FERJAN   38,11
8.   MATEJA BORŠTNAR  39,53
9.   MATEJA MASELJ  43,01
10. NATAŠA  JERŠE 43,15

MOŠKI  B,  letnik od 1963 do 1982
1.   MITJA HERAK  28,56
2.   ALEŠ JERŠE   28,85
3.   ZRAVKO POVŠNAR  29,02
4.   JOŽE TORKAR  29,40
5.   DAMJAN MULEJ  29,69
6.   JANEZ ŠIJANEC   (SD Strahovica)  
 29,97
7.   MILAN OPEK      30,59
8.   MIHA BABNIK    31,81
9.   UROŠ BURGAR   31,93
10. MATJAŽ RAHNE 31,99
11. SREČKO OMEJC 32,12
12. VALTER KLEMEN  33,30
13. JURE ADLEŠIČ     33,57
14. BOŠTJAN MASELJ  33,82
15. MITJA PAVLIHA  36, 22
16. MARKO FERJAN   38,01

ŽENSKE  C,  letnik od 1953 do 1962
1.   MAJDA HRIBERNIK 34,72
2.   NATAŠA KOVŠE 36,24
3.   CILKA MARENČE  (SD Strahovica)  
 40,28

 MOŠKI  C,  letnik od 1953 do 1962
1.   SIMON ROZMAN  29,86
2.   JOŽE KERN 30,05
3.   JURE MARENČE   (SD Strahovica)  
33,11
4.   EVSTAHIJ DRMOTA 35,38

VETERNANKE,  letnik 1952 in sta-
rejše

1.   MARTA SERŠEN   (SD Strahovica)  
40,21

VETERANI, letnik 1952 in starejši
1.   JOŽE LINDIČ   (SD Strahovica)  
 29,62
2.   JANEZ TAVČAR  32,71
3.   PETER KLUN  35,93

V prejšnji številki glasila smo obja-

vili tole fotografijo. Prišli so trije od-

govori, izžrebali pa smo Marinko 

Grčar, ki je pravilno odgovorila. Fo-

tografija namreč prikazuje šrango 

pred zadružnim domom v Utiku in 

sicer na dan 4. oktobra 1951. Ženin 

je bil Zorman Franc, ki se je poročil 

z Angelo Žnidar. Nagrajenko Ma-

rinko Gričar v sprejemni pisarni na 

Občini čaka nagrada. Čestitamo!

NAGRADNA 
FOTOGRAFIJA

VRTNARSTVO
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TOMAŽ BRANK s.p.
Tržaška c. 37
LJUBLJANA

tel:01 42 31 473

- CVETJE,ŠOPKI,
ARANŽMAJI

- ARANŽIRANJE DARIL
- VENCI, IKEBANE, UREDITEV

ŽALNE VEŽICE
- POROČNI ŠOPKI, ...

- PREVZEM MOŽEN TUDI
NA VRTNARIJI

www.vrtnarstvo-cvetličarstvo.si



Po nekajtedenskih zapletih smo 
v začetku leta dobili novega rav-
natelja vodiške osnovne šole, saj 
je Ivana Bizjak odšla v pokoj. Jure 
Grilc prihaja iz Kranja, na šoli pa 
je kot učitelj prisoten že dlje časa. 
Trdi, da se bo trudil za zgledno 
šolo in za dober odnos s starši, z 
zaposlenimi na šoli in okolico. V 
intervjuju se je svetnikom še en-
krat opravičil za storjeno napako 
in zahvalil za zaupanje tistih, ki so 
v njem videli dobrega kandidata.

Zdaj je minilo že nekaj časa, odkar 
ste prevzeli funkcijo ravnatelja. 
Ste se že navadili na nov položaj?
Res je. Za mano sta dva meseca, od-
kar sem postal ravnatelj. Po prvem 
tednu, ko sem se ves čas spraševal, 
ali je bila odločitev za ravnateljevanje 
prava ali ne, sem se sedaj te funkcije 
navadil.

Za kaj ste morali takoj poprijeti ob 
nastopu? Kaj je bila vaša primarna 
naloga?
Prvi dogodek, ki sem se ga udeležil že 
v petek, 1. februarja 2013, je bila pri-
reditev Noč v knjižnici. Preživel sem 
noč z mladimi bralci, ki so si za nagra-
do prislužili noč v knjižnici. Sledila je 
bolj odgovorna in zahtevna naloga, 
priprava poslovnega poročila za šol-
sko leto 2011/12. Zbrati je bilo treba 
ogromno podatkov, ki so podrobno 
opisali dogajanje v omenjenem šol-
skem letu. Poleg tega sem prvič v ži-
vljenju vodil pedagoško konferenco, 
bil na sestanku šolske skupnosti, kjer 
sem prisluhnil pobudam učenk in 
učencev.

Če se ne motim, je šlo poučevanje 
matematike in fizike na stranski 
tir, kajne? Ker časovno ne znese ali 
tako določa kakšen pravilnik?
Ne motite se. Žal je poučevanje ma-
tematike in fizike postavljeno na 
stranski tir. Moja želja je bila, da bi 
poučeval vsaj osem ur tedensko, a 
mi pravilnik omogoča največ pet ur 
na teden. Odločil sem se za fiziko v 

9. razredu. Razlog je v tem, da sem 
učenke in učence 9. a in 9. b pou-
čeval fiziko že leto in pol in se mi je 
zdelo najbolj pošteno do njih, da za-
četo dokončamo skupaj in 14. junija 
2013 postavimo piko. Vsekakor je za 
vsakega učenca sredi šolskega leta 
zelo težko zamenjati učitelja, ampak 
mislim, da so zamenjavo lažje prene-
sli tisti, ki sem jih učil krajše obdobje. 
Po pravici povedano pa se še vedno 
veselim sred in petkov, ko grem v ra-
zred in se vsaj za nekaj ur prelevim v 
učitelja. Še vedno zelo rad poučujem 
in mislim, da sem se prav odločil, da 
obdržim nekaj pedagoških ur. Poleg 
rednega pouka v obeh 9. Razredih ter 
dodatnega in dopolnilnega pouka iz 
fizike pa se še vedno udeležujem ra-
zrednih ur v 7. b razredu, kjer bom do 
konca šolskega leta opravljal vlogo 
sorazrednika. Še vedno se bom orga-
niziral dneve dejavnosti, počitniške 
izlete in naravoslovno-športne tabo-
re ter se jih udeleževal.

Glede na to, da ne živite v naši ob-
čini, upam, da boste z nami delili 
nekaj osebnih podatkov. Kdaj ste 
postali del učiteljskega zbora te 
šole, kje živite, zakaj ste izbrali ta 
poklic?
Rojen sem leta 1976 v Kranju, kjer 
sem tudi obiskoval osnovno in sre-
dnjo šolo. Že zelo zgodaj (pri šestih 
letih) sem izgubil mami, tako da me 
je vzgajal oče. Njemu in stari mami 

sem zelo hvaležen, da sem postal to, 
kar sem. Prestolnica Gorenjske je moj 
dom. Kranj je del mene in del mojega 
sveta. 
Učitelj na OŠ Vodice sem postal v šol-
skem letu 2006/07. Pred tem sem po-
učeval na OŠ Jakoba Aljaža v Kranju 
in na OŠ Stražišče. Sem odprt človek, 
pripravljen sklepati kompromise, ki 
bodo pripeljali do sprejemljive reši-
tve za vse vpletene. Poklic učitelja je 
zame postal zanimiv ob koncu 2. le-
tnika srednje šole. Obiskoval sem Sre-
dnjo elektro in strojno šolo v Kranju, 
kjer sem se izšolal za strojnega tehni-
ka. Že v tem času sem zelo rad inštru-
iral in to so prvi zametki mojega uči-
teljevanja. Kot študent – absolvent, 
sem poučeval na Ljudski univerzi v 
Kranju in Srednji strokovni šoli B & B. 
Odzivi učencev in dijakov so bili zelo 
pozitivni, kar mi je dalo še dodatne-
ga zagona. In tako sem se aprila 2001 
znašel kot učitelj v osnovni šoli.

Bi sicer, če bi imeli možnost, živeli 
v tej občini?
Kot javni uslužbenec si »na očeh« šte-
vilnih ljudi. Zdi se mi, da je zato bolje, 
če ne živiš v tistem kraju, kjer delaš. 
Do službe imam le dobrih deset mi-
nut vožnje z avtomobilom. Vodice 
so sicer zelo lepa in urejena občina. 
Imajo izjemno geostrateško lego. 
Ležijo ob avtocesti, ki Gorenjsko po-
vezuje z osrednjo Slovenijo, le streljaj 
proč se nahaja letališče Brnik. Žal mi 
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je, da leži velika industrijska cona v 
sosednji občini, Vodicam pa namesto 
dohodka ostajajo le kolone tovornja-
kov, ki se dnevno valijo po Kamniški 
cesti. Upam na vzpon mikro podjetji 
in obrtniških delavnic, ki bi s svojim 
uspešnim delom lahko polnili vodiški 
občinski proračun.

Šola je doživela korenito prenovo. 
Jo čaka še kakšna? Je v načrtu ali v 
željah še kakšen projekt?
Šola je zadnjo spremembo doživela 
v šolskem letu 2011/12. V začetku de-
cembra 2011 je bilo namreč odprtje 
obnovljenega in dograjenega dela 
stavbe, ki je hkrati tudi najstarejši del 
šole, saj je bil zgrajen že leta 1963. Šoli 
se obeta še energetska sanacija v letu 
2014. Dobila bo novo podobo, vsi v 
različnih obdobjih grajeni deli stavbe 
bodo povezani v enotno celoto. Ob-
novljena bo fasada, zamenjana bodo 
dotrajana okna in strešna kritina, na 
tistih mestih, kjer je ta še salonitna. 
Moja osebna želja je, da šolo še bolj 
približamo učencem, jo odpremo za 
občane, ki bi s svojimi idejami in zna-
njem lahko popestrili šolski vsakdan. 
Šola že sedaj veliko sodeluje s krajem 
in bo tudi v prihodnje. Velja omeniti 
računalniško opismenjevanje starej-
ših občanov, ki ga organiziramo sku-
paj z občino. Moja želja je, da bi se 
povezali s kako šolo s področja nek-
danje skupne države in izvajali letne 
izmenjave učencev ter tako krepili 
stike in bogatili vedenje o kulturi ter 
običajih v naši bližnji okolici.

Katere so tiste lastnosti, ki učite-
lja delajo dobrega? Sami ste imeli 
s starši večinoma korektne, dobre 
odnose.
Vsa leta mojega poučevanja sem gojil 
korekten odnos do učenk in učencev, 
staršev ter sodelavcev. Občutiti je bilo, 
da so me povsod sprejeli, kar pa je za 
mladega učitelja najpomembnejše. 
Veljam za človeka, ki je brez dlake 
na jeziku. V danem trenutku povem 
tisto, kar mi leži na duši, pa čeprav se 
včasih izkaže, da to ni najboljše. So 
stvari, ki bi jih bilo bolje zadržati zase, 
a kaj, ko ti molk ne da notranjega 
miru. Sporne situacije rad razčistim s 
pogovorom na štiri oči. Ljudem je tre-
ba prisluhniti, jim pomagati in najti 
rešitev, ki je v interesu vseh vpletenih. 
Delamo z mladostniki, ki jih poskuša-
mo vzgojiti in izobraziti v dobre, po-

štene in uspešne ljudi. Mislim, da mi 
je to v vseh teh letih uspevalo. Starši 
so radi prihajali na govorilne ure, ro-
diteljske sestanke in individualne raz-
govore. Kot razredniku in učitelju so 
mi zaupali.

Je naša šola v primerjavi z mestni-
mi OŠ v prednosti ali ji česa pri-
manjkuje? 
Do sedaj sem delal na treh osnov-
nih šolah. OŠ Jakoba Aljaža v Kranju 
je bila mestna šola. OŠ Stražišče, ki 
spada v MO Kranj, se je po strukturi 
učencev bolj približala vodiški šoli, 
saj so jo večinoma obiskovali učenci s 
podeželja in obrobja mesta. OŠ Vodi-
ce je primestna šola. Sem mnenja, da 
je naša šola v primerjavi z mestnimi v 
veliki prednosti. Obdajajo nas polja in 
gozdovi, nismo omejeni z betonskimi 
zidovi večnadstropnih stavb. Našo 
šolo obiskujejo učenke in učenci, ki 
imajo mnogo boljše delovne navade 
kot mestni otroci, saj živijo na pode-
želju in morajo poprijeti za marsika-
tero delo.

Kako je z nasiljem, odstopanji po-
sameznikov? Občutek imam, da je 
šola v splošnem pogledu vendarle 
mirna, prijazna.
Se strinjam z vami. Če na šoli slučajno 
pride do nasilnega dejanja, poskuša-
mo tako dejanje v kali zatreti. Učitelji 
in šolska svetovalna služba poskrbi-
mo, da vpletene v morebitno medvr-
stniško nasilje takoj povabimo na raz-
govor, jih celo soočimo. Neljubemu 
dogodku vedno želimo priti do dna. 

Želimo zaščititi naše učence, saj pre-
živijo dobršen del dneva v šoli. Poču-
tje v šoli mora biti dobro, sproščujoče, 
če želimo, da bodo tudi učni rezultati 
na želenem nivoju. Vsa pretirana od-
stopanja od hišnega reda sankcioni-
ramo in poskušamo kršitelje prek raz-
govorov in družbeno koristnega dela 
pripeljati na pravo pot. Včasih je zelo 
težko, a se dolgoročno splača.

Če se dotakneva še vroče debate 
o vaši kandidaturi. Primer goto-
vo ni koristil nikomur. Kaj danes z 
distanco pravite na ta neprijeten 
dogodek? Ste s svetniki zakopali 
bojno sekiro?
Dva meseca burnih razprav zagoto-
vo ni koristilo nikomur. Kot sem že 
omenil, me večkrat tepe kaka prehi-
tro izrečena beseda. Prek časopisov 
sem se svetnikom že opravičil, prek 
vašega pa izkoriščam priložnost in se 
jim za vse prehitro in nepremišljeno 
izrečene besede ponovno opravi-
čujem. Predstavnikom sveta šole in 
sveta staršev sem se predstavil, saj 
sem bil soudeležen na seji obeh ome-
njenih organov šole. Sodelovanje je 
zelo korektno in mislim, da ni ovir za 
nadaljnje uspešno delo. Zagotovo 
je bila napaka, ki sem jo storil, zame 
lepa šola. Mislim pa, da mi bo dana 
možnost, da se s svojim delom izka-
žem. Glede predstavitev kandidatov 
za ravnatelja pa bi bilo smiselno, da 
bi bili na predstavitev povabljeni tudi 
svetniki, saj bi si lahko tako ustvarili 
pravo mnenje o kandidatu in ga lah-
ko tudi marsikaj vprašali.
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Bi kaj spremenili, če bi lahko?
Če se to vprašanje nanaša na napako, 
ki sem jo storil z vizijo, prav gotovo. 
Kot ravnatelj začetnik sem želel na-
pisati nekaj všečnega. Izkazalo se je, 
da je bila to največja napaka v mojem 
dosedanjem življenju. Sodelavki in 
sodelavci, ki so me v velikem številu 
podprli in mi stali ob strani, so bili 
mnenja, da je bilo tisto, kar sem na 
predstavitvi povedal, zelo dobro. To 
je bil moj pogled na razvoj vodiške 
šole. Če bi to zapisal tudi na papir, pa 
do vseh teh zapletov, ki jih poznamo, 
sploh ne bi prišlo.

Jeseni vas čaka pomembna prire-
ditev – 50 let šole. Lahko pričaku-
jemo posebno slovesnost?
Drži, 1. septembra 2013 naša šola 
praznuje 50 let. Moja velika želja je 
bila, da bi bila slovesnost ob častitlji-
vi obletnici v nedeljo, 1. septembra 
2013, saj na ta dan mineva točno 50 
let od odprtja šole. A je to žal nemo-
goče, saj so vmes poletne počitnice 
in bi prireditev, ki zahteva veliko vaj in 
usklajevanj, težko izpeljali v tem času. 
Pripravljamo posebno slovesnost v 
šolski telovadnici, številne razstave, 
zbornik in glasilo učencev. Prireditev 

bo v mesecu oktobru, najverjetneje v 
tednu otroka.

V vseh teh letih je šola doživela 
marsikaj. Med drugim se nekateri 
še danes sprašujejo, zakaj je ostala 
brez imena Franca Marna in kje je 
danes kip, ki je stal pred šolo?
Šola se je dolgo časa imenovala OŠ 
Franca Marna Vodice. Vsem je znano, 
da so številne ustanove morale spre-
meniti imena zaradi politične volje. 
Tako je tudi naša šola spremenila na-
ziv in je od 28. februarja 1992 le še OŠ 
Vodice. Doprsni kip aktivista Franca 
Marna, ki so ga 5. marca 1944 zverin-
sko ubili v Vodicah, je stal v spodnji 
avli nasproti glavnega vhoda, sedaj 
pa je v arhivu šole v kletnih prostorih. 
Si pa Franc Marn, prav tako kot jezi-
koslovec Jernej Kopitar, zasluži neko 
obeležje in pozornost. Smiselno je, 
da v prostorih naše šole za oba naj-
demo primeren prostor in uredimo 
Marnov in Kopitarjev kotiček. Gre za 
dve osebi, ki sta živeli sicer v različnih 
časovnih obdobjih, a sta v Vodicah 
pustili poseben zgodovinski pečat.

Tekst: Monika Kubelj
Foto: Rok Štupar

Oglas Kopitar Q_mar_13.indd   1 3/22/2013   9:22:47 AM

Si ljubitelje godbe, koračnic, ko-
rakanja? Ali so ti všeč zimzelene 
melodije, filmska glasba, pope-
vkarski in jazz hiti? Ljubiteljsko 
igraš kakšen inštrument in želiš 
vzdrževati glasbeno kondicijo? 

Godbeno
društvo Vodice

vabi vse, ki igrajo kakšnega od 
naslednjih inštrumentov: 

prečna flavta, klarinet, pozavna, sak-
sofon, trobenta, rog, tenor, bariton, 
bas (suzafon), tolkala ali kateri koli 

drug inštrument, da se nam pridruži. 
 

Naše vaje potekajo vsak torek in 
petek, od 19. do 21. ure v pros-

torih godbenega društva Vodice 
(vhod od strani,

za dvorano).
 

Veseli bomo vsakega novega člana 
in nove moči. Članarine ni. Edina 

omejitev je starost nad 12 let.
Za več informacij pokličite na:

051 662 603 (Barbara) ali pošljite 
elektronsko pošto na info@

godba-vodice.si

GODBENO
DRUŠTVO VODICE

VABI NOVE ČLANE



Spoštovane občanke
in spoštovani občani

V mesecu februarju 2013 ste vsi 
uporabniki storitev (oskrba s pi-
tno vodo, odvajanje in čiščenje  
komunalne ter padavinske odpa-
dne vode) JP Komunala Vodice, d. 
o. o., prejeli položnice, na katerih 
so bile poleg obstoječih obračuna-
ne tudi nove, v skladu z državno 
regulativo določene storitve. 

Zavedamo se, da nobena podražitev 
pri uporabnikih ne naleti na poziti-
ven odziv. Podražitve cen s področja 
oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in 
čiščenja odpadnih voda posebej pri-
zadenejo skrbne porabnike teh do-
brin. Naj še enkrat podamo nekatera 
bistvena pojasnila.

Podražitve teh storitev so bile nujen 
ukrep, če želimo vsi skupaj dolgoroč-
no obnoviti, vzdrževati ter ohraniti 
sistem vodooskrbe in kanalizacije v 
naši občini. Naj ponovimo, da se ne-
katere cenovne postavke (vodarina) 
niso spreminjale vse od leta 2000, ne-
katere od leta 2005 (kanalščina, štev-
nina - ta je po novem celo nekoliko 
nižja), uvedbo nekaterih pa nam na-
laga državna zakonodaja (omrežnine, 
vzdrževalnina). Nove cene storitev 
smo primerjali s cenami, ki so jih skla-
dno s predpisano državno metodolo-
gijo že pred časom vpeljale nekate-
re občine osrednje slovenske regije 
(MOL, Brezovica …) ter jih poskušali 
zadržati v primerljivih okvirjih, kar je 
razvidno tudi iz priloženih tabel.

Nekatere postavke so fiksne (neodvi-
sne od porabe pitne vode), ker je taka 
njihova narava, saj so namenjene 
vzdrževanju sistema, ki ga je treba in-
vesticijsko obnavljati ne glede na to, 
koliko vode se preko njega pretoči, in 
ker so fiksne, se odstotkovno toliko 
bolj odrazijo pri uporabnikih z nizko 
porabo.

Na kratko vas še enkrat seznanjamo 
z nekaterimi novimi postavkami in 
dejstvi, kaj boste občani z njimi pri-
dobili:

- OMREŽNINA: To je storitev, ki jo 
plačujejo vsi uporabniki praviloma 
mesečno, ne glede na porabljeno 
količino vode v posameznem mese-
cu oziroma obračunskem obdobju. 
Razlika v ceni je le glede na velikost 
vodomera.
Prihodki iz naslova omrežnine so iz-
ključno namenska sredstva lokalne 
skupnosti ter se namensko upora-
bljajo za investicije in investicijska 
vzdrževalna dela na tisti javni infra-
strukturi, za katero je bila zaračuna-
na. Treba je tudi poudariti, da 50 od-

stotkov  omrežnine še vedno pokriva 
integralni občinski proračun.
V letošnjem letu bomo z zbranimi 
sredstvi iz omrežnine v sodelovanju 
z Občino Vodice veliko lažje izvedli 
zamenjavo dotrajanega cevovoda 
DN 80 z novim iz duktilne litine s pre-
merom DN 150 v dolžini 500 metrov 
na odseku ob cesti Habe-Martinek, II. 
faza, zamenjali staro PEHD d50 v Voj-
skem z novo PEHD d63 v dolžini 70 
metrov. V naslednjih letih pa bomo 
z zbranimi sredstvi iz omrežnine na-
daljevali sistematično menjavanje 
azbestno-cementne cevi.

Energent Cena  leto 2000 Cena januar 2013 Razlika v %
Bencin Euro 95 0,51 € 1,5160 € 195,09 %
Dizel 0,678 € 1,4070 € 103,68 %
Kurilno olje 0,27 € 1,0500 € 273,70 %
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Obrazložitev dviga cen

Slika 2: Realne spremembe cen električne energije, zemeljskega plina v industriji 
in gospodinjstvih ter naftnih derivatov

Vir: Statistični urad RS 2012

Preglednica 1: Pregled porasta cen energentov od leta 2000 do 2013

Preglednica 2: Pregled porasta minimalne in povprečne neto plače v RS od 
leta 2000 do 2013

Vir: Statistični urad RS 2013

Leto 2000 januar
2013

Razlika
v %

Minimalna neto plača v RS 190,47 €* 599,73 € 214,87 %
Povprečna neto plača v RS 472,67 €* 1000,21 € 111,61 %



- VZDRŽEVALNINA: To je storitev, 
ki jo plačujejo uporabniki za vzdr-
ževanje izvedenega vodovodnega 
priključka lastnika, ki ga prevzame 
v upravljanje in vzdrževanje izvaja-
lec javne službe (JPKV) in je odvisna 
od velikosti vodomera ter se plačuje 
mesečno v pavšalnem znesku. Zbra-
na sredstva vzdrževalnine so namen-
ski prihodek izvajalca javne službe in 
pokrivajo samo vzdrževalne in druge 
stroške v zvezi z vodovodnim pri-
ključkom.
Vzdrževalnina zajema popravila in 
eno celovito obnovo/zamenjavo vo-
dovodnega priključka v obdobju 30 
let.

Ker smo začeli obračunavati vzdrže-
valnino, bo JP Komunala Vodice, d. 
o. o., z zbranimi namenskimi sredstvi 
že letos obnovila kar precejšnje šte-
vilo hišnih priključkov brez dodatnih 
plačil občanov, med drugim tudi vse 
obstoječe hišne priključke na odseku 
Habe-Martinek, II. faza, kjer bomo, 
kot smo že omenili, zamenjali stari 
cevovod z novimi duktilnimi cevmi, 
in na Vojskem (5 kos), kjer bomo prav 
tako zamenjali staro PEHD cev z novo 
PEHD cevjo večjega premera.

- ŠTEVNINA: To je storitev, ki jo pla-

čujejo uporabniki za vzdrževanje, re-
dno menjavo ter kontrolo vodomer-
nih naprav in jo izvaja izvajalec javne 
službe v skladu z državnimi pravilniki 
o meroslovju  in Odlokom o oskrbi s 
pitno vodo na območju Občine Vodi-
ce in je odvisna od velikosti vodome-
ra ter se plačuje mesečno v pavšal-
nem znesku in se uporablja  samo 
za vzdrževanje ter zakonsko pred-
pisano redno menjavo vodovodnih 
števcev. Ob tem bi vas radi obvestili, 
da bomo v letošnjem letu zamenjali 
vse obstoječe vodovodne števce z 
novimi, ki omogočajo daljinsko od-
čitavanje in obračunavanje pavšalne 
porabe nadomeščajo z dejansko me-
sečno porabo uporabnika. Z navede-
no zamenjavo bomo pridobili točne 
mesečne podatke o porabi, kar nam 
bo omogočalo še boljše ugotavljanje 
vodnih izgub in posledično še lažje 
določanje odsekov, ki so potrebni 
popravila ali zamenjave dotrajanih 
cevovodov.
Prav tako pri občanih ne bo več po-
treben vsakoleten popis stanja štev-
cev, serviser se bo oglasil le v primeru 
okvare števca, zaznamka povečane 
porabe ter pri menjavi vodovodnega 
števca, ki ga je treba  v skladu z zako-
nodajo zamenjati  vsakih pet let.
Sprejem in uveljavitev cen, ki teme-

lji na strokovno pripravljenih ter s 
strani občinskega sveta in pristojnih 
matičnih teles večkrat obravnavanih 
in potrjenih elaboratih, je poteka-
la zakonsko ustrezno. Upoštevana 
so bila vsa priporočila pri strokovni 
pripravi podlag za maksimalno upo-
števanje vseh ključnih elementov za 
čim manjšo obremenitev občanov in 
maksimalno dopustno subvencioni-
ranje od Občine Vodice. 

Prek vseh usklajevalnih faz smo do-
segli skoraj konsenzno podporo 
končnega predloga od občinskega 
vodstva in občinskega sveta. 

Soglasje ministrstva, pristojnega za 
okolje, v našem primeru po pravnih 
pojasnilih ni potrebno, niti ga ni moč 
pridobiti. Uredba o dopolnitvi ured-
be o metodologiji za oblikovanje 
cen storitev obveznih občinskih GJS 
varstva okolja je v praksi invalidna 
in neizvršljiva, v našem konkretnem 
primeru tudi z vidika protiustavne 
retroaktivnosti (nove cene so bile 
od občinskega sveta potrjene 10. 12. 
2012). 

JP Komunala Vodice, d. o. o., kot izva-
jalec javnih služb oskrbe s pitno vodo 
ter odvajanja in čiščenja komunalne  
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Preglednica 4: Primerjava cen storitev med občinami za odjemno mesto, ki je priklopljeno na vodovod in javno 
kanalizacijo

Preglednica 3: Primerjava cen storitev med občinami za odjemno mesto, ki je priklopljeno na vodovod in uporablja greznico
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Stojan Tadej Smerkolj

in padavinske odpadne vode v Obči-
ni Vodice s svojimi zaposlenimi  po-
sveča veliko pozornost racionalizaciji 
delovanja, optimiranju procesov ob-
veznih in izbirnih javnih služb, kar je 
in bo permanentna stalnica. Pri tem 
pa se žal ne moremo izogniti naspro-
tnim učinkom, ki jih z nalaganjem 
vedno novih obvez (nove predpisa-
ne storitve, občutno povečevanje 
zahtev po poročanju, vedno zahtev-
nejši birokratski postopki) povzroča 
državni zakonodajalec. 

Najpomembnejše je zagotovilo, da 
boste občani tudi v prihodnje dele-
žni nemotene oskrbe s pitno vodo 
ob cenah, ki bodo še vzdržne tako 
za vas, kot tudi občinski proračun ter 
bodo omogočale načrtovane poso-
dobitve celotnega sistema.

Zavedamo se nepriljubljenosti po-
dražitev, k čemur nas je vodila in si-
lila zgolj skrb za dolgoročni obstoj 
našega sistema. Vsekakor upamo, da 
bo stranski učinek dviga cen morda 
tudi dvig zavesti k čim bolj racionalni 
rabi pitne vode kot nujno potrebne 
življenjske dobrine. Prosimo vas, da 
zadnje podražitve in novo višino po-
ložnice pogledate tudi skozi prizmo 
primerjave s položnicami za manj 
življenjsko pomembne dobrine (te-
lekomunikacije, mobilna telefonija, 
internetne storitve …) in dvigom cen 
(na primer naftni derivati) ter življenj-
skega standarda (minimalna plača 
v RS, povprečna plača v RS) od leta 
2000 naprej.  

Verjetno se bomo strinjali, da velja 
cene komunalnih storitev oskrbe s 

pitno vodo ter odvajanje in čiščenje  
komunalne in padavinske odpadne 
vode uskladiti toliko, da jih bomo v 
prihodnosti sploh lahko še deležni.

Vsekakor pa bomo v letu 2013 na-
redili nove izračune lastnih cen 
storitev odvajanja ter čiščenja ko-
munalne in padavinske odpadne 
vode, kjer bomo na osnovi večjega 
števila uporabnikov, ki so prikloplje-
ni na fekalno kanalizacijo in ČN Vo-
dice, ceno storitve čiščenja odpadne 
vode znižali.

Direktor JP Komunala
Vodice, d. o. o.

Jure Vrhovnik 

Razraščanje vegetacije 
iz stavbnih in kmetijskih 
zemljišč v zračni prostor 

javnih cest in poti.
Stavbna in kmetijska zemljišča ob javnih cestah so pogosto zasajena 
z drevesi in grmovnicami ter poljščinami, ki z vejami segajo v zračni 
prostor ceste. Občani se s takšnimi zasaditvami največkrat ne zavedajo 
odgovornosti za svoje ravnanje. Občane zatorej naprošamo, da obre-
žejo nevarne zasaditve v okolici cest in poti.

Vedno pogosteje nas udeleženci 
v prometu, ki skrbijo za lastno var-
nost in varnost otrok, ter seveda 
medobčinski inšpektorat in policija 
opozarjajo na nedovoljene pose-
ge v varovalni pas  (varovalni pas 
ob lokalni cesti znaša 5,5 metra na 
vsako stran od zunanjega roba voz-
išča oziroma tri metre, kadar gre za 
varovalni pas javne poti) ali celo v 
cestni svet (cestni svet je največ dva 
metra širok zemljiški pas, merjen od 
zunanjega roba vozišča ceste ali od 
zunanjega roba katerega drugega 
elementa ceste, kot so pločniki, ko-
lesarske poti, avtobusna postajali-
šča, odstavni prostori, bankine, bre-

žine, jarki, mulde ali koritnice, cestni 
svet je tudi ves zračni prostor nad 
voziščem v višini do sedem metrov) 
javnih poti, lokalnih cest in nekate-
goriziranih javnih poti (varovalni pas 
tri metre). Večina ve, da je treba za 
gradnjo in rekonstrukcijo vseh vrst 
objektov in naprav v varovalnem 
pasu občinske ceste ali poti pridobiti 
soglasje pristojnega občinskega or-
gana za ceste (31. člen odloka o ob-
činskih cestah na območju Občine 
Vodice), precej manj pa, da morajo 
lastniki zemljišč skrbeti za varovalni 
pas, v katerem se razrašča vegetaci-
ja iz stavbnih in kmetijskih zemljišč v 
zračni prostor javnih cest, kar posta-

ja vedno večji problem, saj to zelo 
vpliva na varno odvijanje cestnega 
prometa. Zemljišča ob javnih cestah 
so pogosto v nepreglednih ovinkih 
ali celo v cestnih križiščih zasajena 
z drevesi in grmovnicami, ki prese-
gajo zračni prostor ceste, v primeru, 
ko veje segajo v zračni prostor ceste, 
predstavlja tak poseg zasedbo ob-
činske ceste (45.člen odloka). Občani 
bi se morali v takih primerih zaveda-
ti, da so odgovorni za tako ravnanje, 
še posebno, če je zaradi tovrstnih 
posegov ogrožena varnost v cestem 
prometu. Zelo problematično je 
tudi oranje v bližini občinskih cest 
in poti, saj se z oranjem v preveliko 
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bližino cest spreminja trdnost ban-
kin in s tem stabilnost cest, kar pre-
cej skrajšuje življenjsko dobo cest. 
Namesto da bi namenjali denar za 
nove ceste in celovite prenove, je 
občina prisiljena namenjati sredstva 
za njihovo krpanje. Seveda pa v ta-
kih primerih medobčinski inšpekto-
rat ne sedi križem rok, odziva se pri 
rednih pregledih cest ali pa ga na to 
opozori kakšen prijazen sosed. Ta-
krat kršitelju naloži plačilo globe ali 
pa ga pozove, da mora v določenem 
roku vegetacijo obrezati. Lahko pa 

naroči vzdrževalcu cest, da na stro-
ške zavezanca izvede obrez. V pri-
meru oranja v cestno telo povratka 
ni več in povrnitev v prejšnje stanje 
ni več mogoče (oranje je dopustno v 
razdalji štiri mestre od ceste v smeri 
proti njej ali v širini enega metra od 
ceste vzporedno z njo). V takih pri-
merih medobčinski inšpektorat le 
še naloži plačilo globe. V primeru 
prometne nesreče, ki bi nastala za-
radi razraščene vegetacije kot ovire 
na ali ob cesti, pa je lastnik zemljišča, 
s katerega raste vegetacija, tudi od-

škodninsko odgovoren za nastalo 
škodo. Obveščamo vas, da bomo v 
naslednjih tednih izvajali obrezova-
nje ob občinskih cestah in poteh. 
Upamo, da boste sami odstranili 
moteče ali nevarno zelenje oziroma 
vejevje ter boste s tem nagrajeni 
z večjo prometno varnostjo v vaši 
okolici in se boste s tem izognili ne-
potrebnemu plačilu globe oziroma 
obrezovanju na vaše stroške.

Stojan Tadej Smerkolj

V lanskem letu je Občina Vodice skupaj z Osnovno šolo Vodice prvič pristopila k vseslovenskemu prosto-
voljskemu projektu Simbioz@, katerega namen je prek medgeneracijskega sodelovanja poskrbeti za dvig 
računalniške pismenosti.
Udeleženci Simbioze so po končanem projektu izrazili željo po dodatnem izobraževanju in računalniškem 
tečaju. Projekt Simbioz@ traja namreč le en teden, to pa je vsekakor premalo za utrditev znanja.
Zato smo se skupaj z Davidom Kimovcem, ki je bil v prvi meri pobudnik organizacije, in Barbaro Kermavner 
odločili, da pripravimo računalniški tečaj, kjer bodo lahko udeleženci počasi, a vztrajno utrjevali novo pri-
dobljeno znanje.

Enomesečni računalniški tečaj
osnove dela z računalnikom

Starejši občani so zopet pokazali navdušenje in željo po izpopolnjevanju v računalniškem znanju.

Na podlagi predlogov in pobud je 
tako Občina Vodice skupaj z Osnov-
no šolo Vodice, Barbaro Kermavner 
in Davidom Kimovcem, ki so sodelo-
vali tudi pri projektu Simbioz@, pri-
stopila k organizaciji računalniškega 
tečaja z željo, da bo ta udeležencem 
omogočal ravno to, kar so želeli, torej 
učenje po korakih in sprotno utrjeva-
nje znanja.

Ker se je na tečaj prijavilo nekaj manj 
ljudi, kot je bilo načrtovano po izka-
zanem interesu, je projekt finančno 
podprla tudi Občina Vodice, saj je bil 
lahko računalniški tečaj le tako ponu-
jen po še sprejemljivi ceni. Občina je 
vsakemu udeležencu podarila tudi 
CD s slikami občine in svinčnik.
Udeleženci so se tako v mesecu mar-
cu dvakrat na teden po dve polni uri 
učili in izpopolnjevali svoje računal-
niško znanje. Pod vodstvom Barbare 
Kermavner, Davida Kimovca in štu-
dentke Petre Gregorčič so se spozna-
vali z okoljem Windows, z osnovami 

spleta, elektronske pošte in osnova-
mi programa Word. V pomoč jim je 
bilo predhodno pripravljeno gradi-
vo, nekateri pa so hoteli svoje znanje 
nadgraditi za eno stopnjo višje, zato 
so prejeli dodatne naloge in zadolži-
tve.

Odzivi in vtisi udeležencev so krasni, 
večina je bila s projektom zadovoljna 
ter se je tam počutila zelo dobro, ure 
so jim minevale hitro in so si želeli, da 
bi tečaj trajal še naprej.
Veseli in ponosni smo, da je želja po 
računalniškem izpopolnjevanju in 
učenju v naši občini tako velika, zato 
čestitamo vsem pobudnikom in ude-
ležencem. 

Hvala vsem, ki ste sodelovali pri pro-
jektu, še posebno Osnovni šoli Vo-
dice, ki nam je prijazno odstopila in 
ponudila v uporabo svojo odlično 
opremljeno računalniško učilnico.

Želimo si, da bi bilo v prihodnje še 

več takih pobud in projektov, vse pa 
bo seveda odvisno od interesa po-
tencialnih udeležencev.

Nina Rahne
in učitelji računalniškega tečaja



24 Naša osnovna šola
bo dobila novo podobo

Občina Vodice je uspela na državnem razpisu za energetsko sanacijo OŠ 
Vodice pridobiti 555.000 € nepovratnih sredstev

Ministrstvo za infrastrukturo in prostor je dne 21.9.2012 objavilo javni razpis "Sofinanciranje operacij za 
energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti", za obdobje 2013-2015. Razpis je bil razmeroma ugo-
den, saj predvideva velik delež nepovratnih kohezijskih in državnih sredstev, zato smo v občinski upravi 
zavihali rokave ter že na prvi rok (2.11.2012) oddali vlogo za energetsko sanacijo OŠ Vodice. 

Trud in hiter odziv sta se izplačala, saj so bila predvidena sredstva porabljena že po prvem odpiranju vlog. 
Po predložitvi in preveritvi vse zahtevane dokumentacije in dokazil smo 08.03.2013 prejeli sklep o dodelitvi 
554.740,49 € nepovratnih sredstev.

Da bo naša šola začetek šolskega leta 2014 dočakala energetsko obnovljena ter z novo zunanjo podobo, pa 
bo potrebno še marsikaj postoriti…
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Slika 1: Idejna varianta 1

Energetska sanacija predvideva izo-
lacijo zunanjega ovoja stavbe (fasa-
do, površin proti strehi), zamenjavo 
oken in vrat z energetsko ustreznimi, 
vgradnjo termostatskih ventilov na 
radiatorje, vgradnjo prezračevalne-
ga sistema z vračanjem toplote (re-
kuperacijo) v kuhinji in jedilnici ter 
nekaterih najbolj obremenjenih pro-
storih, vgradnjo toplotne črpalke v 
kotlovnico ter vzpostavitev energet-
sko nadzornega informacijskega sis-
tema ENS, preko katerega bo preko 
infotočke moč spremljati energetske 
parametre in ostale meteorološke 
podatke osnovne šole in bo kot tak 
prispeval k energetskemu osvešča-
nju zaposlenih na šoli, učencev in na 
sploh vseh zainteresiranih občanov. 
Raba toplote po izvedbi naštetih 

ukrepov naj bi se več kot prepolovi-
la; predviden letni prihranek toplote 
je namreč ocenjen na 227 MWh (ob 
trenutni letni porabi toplote cca 450 
MWh). 

Skupaj s samo energetsko sanaci-
jo pa želimo naši šoli vdahniti tudi 
novo, enotno, svežo podobo. V ta 
namen smo razpisali manjši interni 
arhitekturni natečaj ter s strani treh 
arhitekturnih birojev prejeli zanimi-
ve, a različne oblikovne predloge. 
Tistega, ki bo z vidika skladnosti z že 
obnovljenim nadzidkom ter vklopi-
tve v širši prostor najprimernejši (in 
hkrati skladen z zahtevami energet-
skega razpisa), bodo projektanti dol-
žni upoštevati pri nadaljnji izdelavi 
celovitih projektov za izvedbo. Ker si 

želimo, da bi imela prenovljena šola 
tudi »dušo«, bomo nekaj sredstev k 
obnovi in za to potrebnim predho-
dnim postopkom, primaknili tudi 
sami iz občinskega proračuna.

Še v letošnjem letu bo potrebno pri-
stopiti k izbiri izvajalca gradnje oz. 
obnove preko javnega razpisa. Pri-
meren izvajalec bo moral biti izbran 
dovolj zgodaj, da se bo na samo iz-
vedbo lahko pravočasno pripravil 
ter jo zatem tekom poletnih počitnic 
2014 izvedel in uspešno zaključil. Že-
limo si namreč, da se 1. septembra 
2014 vsi skupaj snidemo pred celovi-
to prenovljeno vodiško osnovno šolo 
ter vanjo pospremimo našo nadebu-
dno mladino.

Miran Sirc

Slika 2: Idejna varianta 2
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Spoštovani kmetovalci
Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo 
Občine Vodice Vas obvešča o ne-
katerih razvojnih možnostih za ra-
zvoj kmetijstva v naši občini, prav 
tako pa Vam predstavlja nekatere 
določbe zakona o cestah, ki smo 
jih pri kmetijskih opravilih dolžni 
spoštovati. 

Strokovna podpora kmetovalcem
Pa začnimo z razvojnimi aktivnostmi, 
ki jih omogoča Občina Vodice. Vsako 
leto do sedaj je Občina Vodice raz-
pisala različne finančne spodbude 
za investicije v kmetijsko pridelavo 
in rejo. Zaradi majhnega zanimanja 
občanov in predvsem zaradi pomanj-
kanja sredstev za izdatnejšo pomoč 
posameznim kmetijam smo se v od-
boru za kmetijstvo in gozdarstvo od-
ločili, da omejena finančna sredstva 
raje prerazporedimo in povečamo 
zlasti postavko Zagotavljanje tehnič-
ne podpore. Običajno Občina Vodice 
sklene pogodbo s Kmetijsko gozdar-
skim zavodom Ljubljana za sofinan-
ciranje nekaterih postavk, ki jih sicer 
kmetijsko svetovalna služba ne opra-
vlja v sklopu nalog javne službe, lahko 
pa pripomorejo k dvigu kakovosti pri-
delave hrane in reje živine za občane 
naše občine. V sklopu dodatnih aktiv-
nosti, ki jih Kmetijsko gozdarskemu 
zavodu Ljubljana sofinancira Občina 
Vodice, so sledeče aktivnosti:
– jemanje vzorcev tal, analiza tal in 
priprava gnojilnih načrtov,

Slika 3: Idejna varianta 3

Slika 4: Idejna varianta 4

– organizacija izobraževanj in usposa-
bljanj glede na potrebe kmetov naše 
občine,
– priprava vlog za kandidiranje na 
razpise, ki jih razpisuje ministrstvo za 
kmetijstvo in okolje ter na katere se 
želijo prijaviti naši občani (ne samo 
kmetovalci),
– izdaja mnenj, soglasij, dokazil in 
drugih dokumentov, ki jih potrebu-
jemo za izdelavo popolne prijave na 
različne razpise za razvoj kmetijstva v 
naši občini,
– osebna svetovanja za kmetovalce, 
ki menijo, da takšno pomoč potrebu-
jejo, in druge za razvoj kmetijstva v 
naši občini potrebne aktivnosti.

Jemanje vzorcev tal, to je analiza 
vzorca v akreditiranem laboratoriju in 
priprava gnojilnih načrtov, je za dva 
vzorca na kmetijsko gospodarstvo 
brezplačno, če pa ni večjega povpra-
ševanja po tej uslugi, je število vzor-
cev na kmetijsko gospodarstvo lahko 
tudi večje. Za ta ukrep se lahko vsi 
zainteresirani obrnete na Oddelek za 
kmetijsko svetovanje, izpostava Med-
vode po telefonu 01/361 82 86 v času 
njihovih uradnih ur. Pri tem Vas želi-
mo spomniti, da je najboljši termin 
za jemanje vzorcev tal čas zimskega 
mirovanja in da bo pravi čas za jema-
nje vzorcev tal po spravilu pridelkov v 
jeseni 2013.

Če potrebujete dodatna strokovna 

znanja s področja kmetijstva, se rav-
no tako lahko obrnete na Oddelek 
za kmetijsko svetovanje v Medvodah 
(telefonska številka 01/361 82 86), kjer 
se lahko dogovorite za organizacijo 
izobraževanja ali usposabljanja. Ven-
dar Vas zaradi lažje koordinacije izo-
braževanj prosimo, da se s potrebami 
in željami obrnite na Občino Vodice, 
kjer bomo Vaše želje zbrali in temu 
primerno organizirali potrebna uspo-
sabljanja. Pri tem Vas že sedaj obve-
ščamo, da bomo organizirali tečaje 
za varno delo s traktorjem in tečaj za 
varno delo z motorno žago. Ker želi-
mo, da se o tako pomembnih delih 
kakovostno usposobite, bomo za Vas 
pripravili kakovostna izobraževanja, 
in ne le »instant« izobraževanje z na-
menom pobiranja denarja in tiskanja 
izkaznic. Ker je delo s traktorjem in 
priključki ter delo v gozdu izjemno 
nevarno in ker so običajno poškodbe 
pri teh opravilih izjemno hude, lahko 
tudi smrtne, Vas spodbujamo, da ne 
nasedate raznim ponudnikom kratkih 
izobraževanj, kjer je edini cilj v nekaj 
urah pobrati čim več denarja, naučiti 
pa manj veščin, kot jih večina že ob-
vlada. Zato bomo k sodelovanju po-
vabili izkušene organizacije, ki bodo 
tudi s praktičnim delom uvedle ude-
ležence izobraževanja v varno delo. 

Razpisi
Verjetno ste seznanjeni, da ministr-
stvo za kmetijstvo in okolje na svojih 
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spletnih straneh (http://www.mko.
gov.si/si/javne_objave/javni_razpisi/) 
stalno objavlja različne razpise, na-
menjene razvoju kmetijstva, s kateri-
mi omogoča pridobitev nepovratnih 
sredstev za kmetijska gospodarstva, 
ki investirajo. Zanimivi so predvsem 
razpisi za ukrepe spodbujanja pre-
nosa kmetije na mlade gospodarje, 
investicije v predelavo na kmetiji, po-
sodabljanje kmetijskih gospodarstev, 
razvoj nekmetijskih dejavnosti na 
kmetijah in drugi razpisi, ki podpirajo 
razvoj podeželja. Zaradi kratkih rokov 
od objave razpisa do zaprtja razpisa 
Vam priporočamo stalno spremljanje 
objav javnih razpisov. Če ste zainte-
resirani za kakršen koli javni razpis, 
se čim prej po objavi razpisa obrnite 
na Oddelek za kmetijsko svetovanje v 
Medvodah, kjer Vam bodo pri pripravi 
vloge pomagali in jo pripravili po sub-
vencionirani ceni, če bo kandidatov 
malo, pa celo brezplačno. V primeru 
kakršnih koli zapletov pri tem delu se 
obrnite na Občino Vodice, kjer Vam 
bodo pomagali do odprave zapletov 
proceduralne narave. 

Če sami pripravljate vloge za različ-
ne razpise ali če potrebujete kakršna 
koli mnenja, soglasja, dokazila ali dru-
ge priloge, ki jih zahteva Vaša vloga, 
se ravno tako obrnite na Oddelek za 
kmetijsko svetovanje v Medvodah, 
kjer Vam bodo pri tem brezplačno 
pomagali. 

Vsekakor pa menimo, da je treba za 
razvoj kmetijstva v naši občini indi-
vidualno pristopiti k vsaki kmetiji, ki 
potrebuje pomoč. Glede na to, da 
Kmetijsko gozdarski zavod Ljubljana 
razpolaga z vrsto specialistov, se lah-
ko s kakršnimi koli težavami obrne-
te na njih, najbolje prek Oddelka za 
kmetijsko svetovanje v Medvodah. 
Kot vidite, smo prek ukrepa Zagota-
vljanje tehnične podpore namenili 
sredstva za tehnično pomoč vsake 
kmetije, saj verjamemo, da boste s to 
pomočjo pridobili mnogo več, kot bi 
z nekaj sto evri neposredne pomoči 
od Občine Vodice ob Vaših investici-
jah v kmetijsko gospodarstvo. Zato 
Vas spodbujamo, da se te pomoči po-
služujete in razvijate svoje kmetije v 
smeri večje ekonomske stabilnosti.

Oranje ob cestah
Na Odboru za kmetijstvo in gozdar-
stvo Občine Vodice smo razpravljali 
tudi o nameri ministrstva za infra-
strukturo in prostor, ki namerava v 
tem letu zahtevati striktno upošte-
vanje določb zakona o cestah glede 
oranja in drugih del, ki jih kmetovalci 
(in vsi drugi lastniki zemljišč ob ce-
stah) opravljamo na svojih zemljiščih. 
Pri tem velja osnovno načelo, da s 
svojim delom na zemljišču ob cesti 
ne smemo poškodovati ali spodko-
pati cestišča (kamor sodi tudi ureje-
na bankina) in cestišča uporabljati za 
obračanje pri delu na zemljišču. Torej 
moramo vsa opravila opravljati tako, 
da imamo obračalni pas na svojem 
zemljišču in da za obračanje ne upo-
rabljamo cestišča ali bankine. Poleg 
poškodovanja cestišča je razlog tudi 
v onesnaženju cestišča, ki lahko prive-
de do zmanjšane prometne varnosti 
in hudih prometnih nesreč. Zato Vas 
prosimo, da v nadaljevanju predsta-
vljen zakon o cestah upoštevate in se 
s tem izognete nepotrebnim kaznim.

Zakon o cestah (ZCes-1, Ur. l. RS št. 
109/2010, 48/2012) se v 4. točki 2. od-
stavka 5. člena glasi: »Prepovedano 
je orati na razdalji manj kot 4 metre 
od roba cestnega sveta v pravokotni 
smeri na cesto ali na razdalji manj kot 
1 meter od roba cestnega sveta vzpo-
redno s cesto. Kršitev zgornjega člena 
pomeni prekršek, ki je sankcioniran v 
7. (posameznik 1.000 €) in 8. odstavku 
(pravna oseba 4.000 € in odgovorna 
oseba 1.000 €) 5. člena.«
Pomen izrazov (2. člen ZCes-1)
Cestni svet je zemljišče med skrajnimi 
točkami prečnega in vzdolžnega pro-
fila cestnega telesa. Cestno telo je del 
javne ceste, ki ga sestavlja cestišče z 
nasipi in vkopi.
Cestišče je del javne ceste, ki ga se-
stavljajo vozišče, pločniki, bankine in 
naprave za odvodnjavanje.
Bankina je utrjen vzdolžni del cestišča 
ob zunanjem robu vozišča, ki zagota-
vlja bočno stabilnost vozišča in breži-
ne ter omogoča namestitev prome-
tne signalizacije in opreme.
Vozišče je del cestišča, namenjen pro-
metu vozil pod pogoji, določenimi s 
predpisi o pravilih cestnega prometa.
Oranje kmetijske površine bližje od 

predpisane pomeni, da se poškoduje 
spodnji nosilni ustroj ceste. Dolžnost 
vseh nas je, da ne povzročamo ško-
de sosedu. V tem primeru je cesta 
soseda lastnika njive – obdelovalne 
površine. Posledica preorane njive 
preblizu bankine ali celo v cestišče so 
razpokanost asfalta in posedki roba 
prometnega pasu. Poškodbe cestišča 
se mora zaradi zagotovitve varnosti 
udeležencev v cestnem prometu nuj-
no takoj sanirati.
Zaradi premajhnih odmikov od ce-
stnega sveta orači obračajo traktorje 
s priključki na cestnem svetu, celo na 
asfaltnem vozišču, s čimer povzroča-
jo poškodbe bankine in onesnaženje 
vozišča.
Višji posevki od 75 centimetrov tik ob 
cestišču ravno tako zmanjšujejo vidlji-
vost in preglednost na vozišču (glej 
članek v Kopitarjevem glasu, št. 3 iz 
leta 2011).
Za vsako od naštetih kršitev (poškod-
ba bankine, poškodba cestnega smer-
nika, poškodba prometnega znaka, 
oranje njive preblizu ceste, onesnaže-
nje vozišča ) je predpisana globa.
Ob spravilu poljskih pridelkov (jeseni) 
je treba paziti, da se strojev ne obrača 
na cestišču (na bankini in asfaltnem 
vozišču) in da se ne onesnaži vozišča 
ter poškoduje bankin in cestnih smer-
nikov. Če bi se tako dejanje slučajno 
zgodilo, kar je malo verjetno, bi bile 
za prekrške izrečene globe.

Globe:
Višina izrečenih glob v predpostavlje-
nem primeru bo znašala:
– kršitev 4. točke 2. odstavka 5. člena 
(oranje preblizu ceste)  
1.000 €
– kršitev 5. točke 2. odstavka 5. člena 
(onesnaženost cestišča) 1.000 €
– kršitev 3. odstavka 5. člena (odstra-
nitev zemlje z vozila)  
1.000 €
– kršitev 4. odstavka 5. člena (poško-
dovanje prometne opreme) 
1.000 €,
kar znese skupaj   
4.000 €.
V primeru, da kršitve povzroči pravna 
oseba, je dodatno globa 16.000 €.

Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo



Letošnji občni zbor Godbe Vodice 
je bil 25. januarja 2013 v prostorih 
godbenega društva Vodice. Po-
vabljeni so bili vsi člani in gostje: 
župan, predsednica MePZ Biser, 
predstavniki kulturnih društev 
v Občini Vodice ter predstavnik 
Društva narodnih noš in kočijažev 
občine Vodice.

Po uvodnem pozdravu predsednika 
Borisa Kublja so bili izvoljeni in po-
trjeni delovni organi občnega zbora. 
Nato so najprej sledila poročila za 
leto 2012, in sicer poročilo blagajnika, 
tajnice in poročilo kapelnika. Po vsa-
kem poročilu je sledila razprava. 

Poročilo blagajnika je bilo najbolj je-
drnato. Prisotni so izvedeli, kako je 
s prihodki in odhodki v godbenem 
društvu. V preteklem letu je društvo 
največ sredstev za delovanje dobilo 
od Občine Vodice iz proračuna, eno 
četrtino sredstev pa smo dobili od 
nastopov, sponzorjev in donatorjev.
Največje stroške so predstavljali av-
torski honorarji, stroški prevozov in 
pogostitve na nastopih. Velik del 
stroškov je predstavljala tudi amor-
tizacija, popravilo in nakup novih 
inštrumentov, potrošni material in 
vzdrževanje inštrumentov ter nakup 
strokovnega gradiva.

Nato je letno poročilo predstavil ka-
pelnik Igor Dajčman. Opozoril je, da 
se je napredovanje godbe pri izvaja-
nju in učenju skladb ustavilo. Po nje-
govem mnenju sta glavna razloga za 
to premajhno število članov in pre-
malo težjih in zahtevnejših nastopov. 
Pozval je, da bo treba več pozorno-
sti nameniti mladim, pri katerih, če-
prav se godbi pridružijo z glasbenim 
predznanjem, znanje ni na takšnem 
nivoju, da bi lahko takoj sledili notam 
in igranju skladb. Pri godbi bi morali 
bolj skrbeti za strokovno rast mla-
dine in jim pomagati, da bi čim bolj 
napredovali. V preteklosti se je pri 
godbi zapostavljal pomen godbenih 
taborov za mlade, kar je bila napaka. 

Predlagal je, da bi v prihodnje več 
pozornosti namenili temu. 

Nazadnje je gospa Hribernik, name-
stnica tajnice, podala še poročilo o 
prisotnost na vajah in nastopih. V 
letu 2012 smo imeli 104 druženja, od 
tega 32 nastopov in 73 vaj. Na po-
dročju nastopov je bilo preteklo leto 
zelo pestro. V okviru Občine Vodice 
jih je bilo devet in kar 14 po Sloveniji. 
Igrali smo na eni poroki, na enem po-
grebu in na šestih jubilejnih rojstnih 
dnevih. Na začetku leta je bilo aktiv-
nih članov 31, jeseni pa so se nam pri-
družili še štirje. Tako je bilo v začetku 
leta kar 35 aktivnih članov. Tudi ude-
ležba je bila vzpodbudna. Dva člana 
sta manjkala samo na dveh vajah, 
član z najvišjo udeležbo je dobil tudi 
simbolično darilo. 

Na koncu so besedo dobili še gostje. 
Prvi je spregovoril župan, ki je po-
hvalil aktivnost in dobro delo godbe 
ter povedal, da so na občini ponosni 
na njeno dobro delo in nastope tudi 
zunaj občine ter po vsej Sloveniji. Po-
hvalil je kakovost izvajanja skladb in 

izvedbo novoletnega koncerta. Do-
taknil se je problema mladih godbe-
nikov in se zavzel, da bo organiziral 
sestanek z novim vodstvom osnovne 
in glasbene šole, da bi se poskušal 
dogovoriti o predstavitvi godbe in 
tako navdušil več mladih za igranje 
inštrumentov ter pristop h godbi. 
Nato se je zahvalil za dobro sode-
lovanje občine in godbe, saj je zelo 
pomembno za prepoznavnost kraja. 
Svoj govor je sklenil z lepimi želja-
mi za delo v letu 2013. Naslednja je 
spregovorila predsednica MePZ Biser 
Mira Ločniškar. Zahvalila se je godbi 
za igranje na obeh njihovih koncer-
tih in izrekla željo, da bi v prihodnje 
imeli več skupnih projektov. Prisotne 
je pozdravil tudi gospod Stanovnik,  
predstavnik Društva narodnih noš in 
kočijažev občine Vodice, ki je godbi 
zaželel uspešno sodelovanje še na-
prej. 

Uradnemu delu je sledil še neura-
den, kjer so se ob pijači in prigrizku 
nadaljevali prijateljski pogovori vseh 
prisotnih.

Simona Žebovec
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Godbeniki čakajo na nove člane. Tale posnetek je s Krvavca.

Občni zbor
Godbenega društva Vodice 2013
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Občnega zbora PGD Bukovica-Utik 
so se kot običajno udeležili njihovi 
člani v nedeljo dopoldne. Zbralo 
se je 91 članov in 13 gostov, ki na 
poročila niso imeli pripomb. Spo-
mnili so se na preminule člane. 
Novi predsednik društva je Klemen 
Merčun, Marko Štupar je poveljnik, 
predsednica nadzornega odbora 
pa je Silva Hribar. Letošnja članari-
na ostaja deset evrov.

Predsednik društva Marko Štupar je 
pozdravil vse prisotne člane našega 
društva, predsednika GZ Vodice Jane-
za Jenka, poveljnika GZ Vodice Aloj-
za Kosca, župana Občine Vodice Aca 
Franca Šuštarja, predsednico Društva 
upokojencev Bukovica-Šinkov Turn 
Bredo Špenko ter predstavnike sose-
dnjih gasilskih društev.

Pred začetkom rednega dela so se z 
enominutnim molkom častno spo-
mnili na umrle člane v preteklem letu: 
Marka Rozmana, Franca Podgorška in 
Štefana Romška. Sledila so poročila, 
ki so jim prisotni prisluhnili, čeprav je 
večina stvari znanih in transparentnih. 
Nanje pripomb ni bilo. Predsednik GZ 
Vodice Janez Jenko je vse lepo pozdra-
vil in pohvalil društvo za dobro delo 
in dobro opremljenost. »V letošnjem 
letu Gasilska zveza Vodice praznuje 
18 let ustanovitve. V vseh teh letih se 
je obnovil ves vozni park društev v GZ 
Vodice, prav tako oprema. Iz leta v leto 
je tudi boljša usposobljenost članov,« 
je povedal Jenko. Omenil je zavaro-
vanje članov pri Zavarovalnici Triglav. 
Zahvalil se je za dobro sodelovanje do 
sedaj, novemu vodstvu pa zaželel do-
brega sodelovanja tudi vnaprej.

Prisotne je nagovoril tudi župan, Aco 
Franc Šuštar, sicer tudi operativni član 
društva. 
»Društvo dobro sodeluje z občino in 
tega si želi tudi v bodoče,« je bila nje-
gova pohvala. Seznanil jih je, da bo ko-
nec meseca marca očiščevalna akcija 
občine in jih ob tem povabil k sodelo-
vanju, tako kot pretekla leta. Poudaril 
je tudi, da so v društvu imeli srečo, da 
ni bilo potrebnih intervencij. Pri tem 
pa je pomembna tudi ozaveščenost 
vsakega posameznika. Zahvalil se je 
za zelo dobro opravljeno delo – tako 
za pregled hidrantnega omrežja kot 

tudi za lepo urejen dom in vadbišče v 
Utiku. Zahvalil se je vsem sodelujočim 
ob požaru drvarnice v Utiku. Posredo-
vanje je bilo zelo hitro. V lanskem letu 
so naše kraje zajele poplave in tudi 
takrat so gasilci pokazali veliko srč-
nosti krajanom. Ob tej priložnosti je 
podelil zahvalo Občine Vodice za ves 
doprinos društva. Ker je letos leto vo-
litev, se bo zamenjalo kar nekaj članov 
v upravnem odboru. »Prihaja mlada 
ekipa, zelo zagnana, to se je izkazalo 
že ob letošnjem prvem snegu. Kmalu 
po sneženju je bil na obhodu po obči-
ni in hidranti po naših dveh vaseh so 
bili očiščeni. Po vsej občini ni bilo tako. 
Žal je v lanskem letu umrl naš povelj-
nik, in če le del njegovih napotkov in 
skrbi za gasilstvo ostaja med nami, se 
nimamo česa bati,« je še dodal.

Tudi drugi predstavniki društev so se 
zahvalili za dobro sodelovanje, ki si 

ga želijo tudi v bodoče, tudi poveljnik 
GZ Vodice Alojz Kosec. Omenil je, da si 
želi več sodelovanja GZ Vodice z dru-
štvi in pomoči med društvi tudi glede 
posojanja orodja.
Malce je okrcal društvo, da je potreb-
no več medgeneracijskega sodelova-
nja. Glede svečanosti je omenil, da se 
pri svečani uniformi doda bele roka-
vice le v primeru, ko sodelujejo tudi 
društva drugih gasilskih zvez.

V letu 2013 poteče mandat doseda-
njim članom v organih društva, zato 
so izvolili nove. Zaradi uskladitve z za-
konom in na priporočila Gasilske zve-
ze Slovenije so sprejeli tudi nov statut. 
Podeljeno je bilo veliko priznanj, zato 
čestitamo vsem nagrajencem! 

Monika Kubelj

 
 

NOVO:PRODAJA PLINA BUTAN 
NA ZALOGI NOVA KOLEKCIJA KOLES 
VELIKA IZBIRA MOTORNIH OLJ PO UGODNIH 
CENAH: 
-ELF 10W40 1L  OD 6,12 EUR 
-CASTROL EDGE TD 1 L  10,97 EUR 
-GM MOTORNO OLJE 10W40 1L  6,12 EUR 

,HIDRIA,BOSCH 
PODVOZJE SIDEM 
ZAVORE TRW, SWAG, EBC 
FILTRI ASHIKA,MECA,COOPER 
METLICE BRISALCEV CHAMPION, ZOLLEX 
JERMENA GATES,CONTITECH 

 
ZA TOVORNA VOZILA: 
STOP SVETILKA ACTROS  49,00 EUR 

 
KAR NIMAMO NA ZALOGI DOBIMO ŠE ISTI DAN!! 
SERVIS KOLES- PO KOLO PRIDEMO TUDI NA DOM 

-  ( NE 
VELJA ZA BUTAN PLIN) 
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Občni zbor v Utiku
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Letos imeli celo skoke!
Čeprav je tu pomlad, se še dobro 
spomnimo obilice snega. V so-
boto, 17. februarja, smo se zbrali 
pod dobruško velikanko, kjer so 
nam najbolj spretni in pogumni 
priredili pravo atrakcijo. Največja 
zasluga pa gre ŠD Repnje-Dobru-
ša in PGD Repnje-Dobruša. V prej-
šnji številki je zmanjkalo prostora, 
zato z veseljem objavljamo rezul-
tate zdaj.

Pod skakalnico se je v sicer oblačnem 
vremenu dogodka udeležilo kar lepo 
število gledalcev. Organizatorji pravi-
jo, da nekje okoli sto ljudi, vključno 
s skakalci. Prav ti pa so pričarali lepo 
nedeljsko popoldne, saj je bilo moč 
skakati prav daleč. Kljub temu jim žal 
ni uspelo prebiti magične meje 30 
metrov, kaj šele rekorda skakalnice, 
ki je postavljen na skoraj neverjetnih 
34 metrih. Pa vendar so se nekateri 
skakalci kar krepko odrinili proti doli-
ni. Letos je bilo izjemno malo tekmo-
valcev med kategorijo veteranov, so 
pa zato vse nagrade ostale v rokah 
domačinov.

Nagrado za najdaljši skok je prevzel 
zmagovalec med člani, in sicer Matej 
Berlec, ki ga je dvakrat odneslo 29 
metrov, v prvi seriji pa celo 29,5 me-
tra.

Tekst: M. K.
Foto: Rok Štupar

Rezultati:
Mesto Mladinci Člani Veterani
1  Klun Gašper  Berlec Matej  Kušar Rok

2  Pangerc Jan  Škrjanec Gašper  Černivec Boris

3  Škrjanec Jakob  Pestotnik Rok  Mrak Joško

4  Jerman Janez  Kosec Miha 

5  Klun Matic  Černivec Nejc 

6  Bergant Nik  Hočevar Tadej 

7  Bergant Saša  Špenko Rok 

8 Hribar Miha 

9 Goričanec Darko 

10 Janežič Primož 

11  Klopčič Matej 

Najmočnejši med veterani. Od leve proti desni: Černivec Boris, Kušar Rok, Mrak 
Joško ter župan Aco Franc Šuštar. 

OBVESTILO
Obveščamo vas, da bo na 

naslovu Kamniška cesta 38, 

Vodice 2. aprila 2013 začela 

delovati odvetniška pisarna.

Uradne ure pisarne bodo:

vsak ponedeljek od 16. do •	

19. ure in

vsako sredo od 16. do 19. •	

ure. 

Po dogovoru so možni se-

stanki tudi zunaj uradnih ur.

Priporočamo predhodno naro-

čanje na telefonski številki 

041 962 474

vsak delavnik med 8. in 16. 

uro ali prek elektronske pošte: 

natasa.cankar@gmail.com.
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Godba Vodice
Navijali smo v Schladmingu!

V soboto, 16. februarja 2013, smo se v zgodnjih jutranjih urah odpravili v Schladming, priljubljeno smučar-
sko središče, kjer smo z igranjem kot ponosni Slovenci navijali za naše smučarke, še posebno za Tino Maze. 

Takoj, ko smo prispeli v to majhno 
rudarsko mesto v avstrijski zvezni 
deželi Štajerski in zaigrali nekaj uvo-
dnih pesmi, smo dobili veliko poslu-
šalcev, kar nas je izjemno razveselilo. 
Igranje smo nadaljevali na tribuni, 
kjer smo ob vsakem nastopu sloven-
ske tekmovalke zaigrali skladbo. Žal 
se kljub našemu bučnemu navijanju 
nobeni naši smučarki, niti Tini, ni 
uspelo uvrstiti na stopničke. Vendar 
ji vseeno, ker se je izkazala in potru-
dila po svojih najboljših močeh, za 
dobro odpeljano vožnjo, predvsem 
pa za odlično odpeljano sezono, 
lahko rečemo le: »Kapo dol, Tina!« 
Igranje smo nadaljevali še pred smu-
čiščem, kjer je veliko ljudi z nami 
tudi zapelo in zaplesalo. Po dolgem 
in napornem dnevu smo se okoli 17. 
ure odpravili na avtobus ter ugnali 
pot proti domu. Tudi na avtobusu je 
bilo veselo, saj smo ob živahni spre-
mljavi kitare in harmonike peli in se 

zabavali. Vožnja je minila hitro in kot 
bi mignil, smo že bili v Vodicah. 

Kljub zgodnjemu vstajanju in na-
pornemu dnevu je bila to fantastič-
na in neponovljiva izkušnja. Dan je 
hitro minil, saj nas je spremljala do-
bra družba. Sicer pa, dnevi z vodiško 

godbo so vedno polni smeha in raz-
igranosti, saj nas povsod spremljata 
veselje do igranja in pozitivna ener-
gija.  

Simona Žebovec,
mlada godbenica

Taekwondo tekmovanje
V soboto, 9. marca 2013, so se člani društva udeležili mednarodnega tekmo-
vanja v taekwondoju wtf (olimpijska disciplina), imenovanega Pokal ŠMAR-
TNO-LITIJA 2013. Tekmovanja se je udeležilo 27 klubov iz Hrvaške, Slovenije 
in BiH s prijavljenimi 378 tekmovalci. TAEKWONDO klub KORYO je za našo 
občino dosegel sedem kolajn:

Mark Gubanc
1. mesto v KICK ( 2007-2008) M

Gaj Hafner Rutar
2. mesto BORBA DO 21 kg OM

Liam Markoja
3. mesto BORBA DO 24 kg OM

Tjaš Aljaž
3. mesto BORBE DO 24 kg OM
Danin Hasanagic
5. mesto BORBE DO 24 kg OM

Andriy Petrysin 
2. mesto BORBE DO 30 kg MKM
Nik Bergant

10. mesto BORBE DO 30 kg MKM

Tian Markoja
3. mesto BORBE DO 33 kg MKM

Hannah Delagic 
5. mesto BORBE DO 39 kg MKŽ

Tadej Potrč 
6. mesto BORBE DO 59 kg MM

Urban Vidergar
3. mesto BORBE DO plus 65 kg 

MKB
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Dvorana na Skaručni je posta-
la bolj živahna. Tudi zaradi nove 
ponudbe v naši občini. Bogatejši 
smo za še eno društvo oziroma 
klub, ker so se lastniki preselili v 
našo občino. Gre za Taekwondo 
klub Koryo (Tkd Koryo), ki mladim 
in starejšim omogoča nekoliko 
drugačno športno dejavnost, raz-
mišljajo pa celo o tečaju samoo-
brambe za ženske. Spoznajmo jih.

Kot so pojasnili, so  člani Olimpijske-
ga komiteja Slovenije in Taekwondo 
zveze Slovenije. Društvo deluje s 
pravili Svetovne taekwondo zve-
ze (WTF) in Evropske taekwondo 
unije (ETU). Taekwondo klub Koryo 
Ljubljana je bil ustanovljen zaradi 
skupnih interesov njegovih članov 
leta 1998 v Ljubljani pod vodstvom 
Elvira Hasanagiča, sedanjega predse-
dnika društva. Društvo je vključeno 
kot prostovoljni član tudi v zvezo za 
šport otrok in mladine.
»Delujemo in temeljimo na načelu 
prostovoljnosti, strokovnosti, ve-
stnosti, poštenosti in javnosti. Zaradi 
službenih obveznosti  je klub miroval 
dve leti. Nato smo klub Koryo po-
novno aktivirali z novim statutom in 
naslovom društva. Tkd Koryo je sedaj 
registriran v Občini Vodice na naslo-
vu Repnje 31 pod mojim vodstvom,« 

pravi  Elvir Hasanagič, ki je tudi trener 
z bogatimi izkušnjami in tekmovanji 
ter mojster 3. DAN WTF.
Kaj je namen društva? Skladen biop-
sihosocialni razvoj mladih, vzgoja za 
zdravo in ustvarjalno življenje, vzgo-

ja za koristno preživljanje prostega 
časa, razvijanje v množičnosti sode-
lovanja na športnih prireditvah, šir-
jenje zanimanja za šport, primeren je 
za oba spola in vse starosti. Spodbuja 
razvijanje prijateljskih odnosov ob 
upoštevanju načel enakopravnosti, 
spoštovanja človekovih pravic in te-
meljnih svoboščin, ne glede na raso, 
spol, jezik in vero. Vadbe potekajo v 
telovadnici Skaručna.

Monika Kubelj

Nov šport na Skaručni
Taekwondo klub Koryo

ŠOLA TAEKWONDOJA ZA OTRO-
KE OD 5 DO 15 LET

Da bi popolnoma zadovoljili po-
trebe svojega otroka, je ob delu 
za učenje treba razvijati tudi telo. 
Program športa je namenjen delo-
vanju celovitega razvoja mladega 
organizma. Na taekwondoju se bo 
otrok  veliko naučil o svojem tele-
su, o psihomotoričnih in rekreativ-
nih možnostih, a predvsem se bo z 
veliko igre zabaval s prijateljicami, 
prijatelji in voditeljem. Za začetek 
priporočajo trenirko in majico ali pa 
obleko za taekwondo – doobok – 
ter čiste copate za telovadnico.
Program je prilagojen osnovnošol-
skim otrokom, ki preživijo večji del 
dneva v šoli, saj tako ne zanemar-
jajo svojega telesnega razvoja. Ne 
dovolite, da se to zgodi tudi vaše-
mu otroku. Omogočite mu, da od-
večno energijo usmeri skozi šport, 
da razvija svoje motorične sposob-
nosti in v popolnosti izkoristi svojo 
fizično potencialo

TEKMOVALNI TAEKWONDO
OD 7. LETA

Elementi taekwondoja so name-
njeni sposobnejšim prvošolcem s 
ciljem pozitivnih posegov v vzgojo, 
zdravje in razvoj vsega telesa. Delo 
poteka v skupinah od 7. do 10. leta 
in od 10. do 14. leta. Vključitev na 
tekmovanja taekwondoja je odvi-
sna od možnosti in želj posamezni-
ka.

TAEKWONDO REKREACIJA
ZA STAREJŠE

Kombinirane vaje za raztezanje, di-
hanje, vadba, ojačitev muskulature, 
gimnastika, aerobne vaje zelo nizke 
intenzitete.

PGD Vodice je na seji občnega 
zbora razrešilo staro vodstvo in 
imenovalo novega. A večjih pre-
senečenj ni bilo: predsednik je še 
naprej Bogomir Novak, poveljnik 
pa Damijan Jagodic. Po uvodnem 
pozdravu predsednika Bogomir-
ja Novaka vseh prisotnih gostov, 
so se spomnili preminulih članov 
Ivana Keržiča in Lojzeta Stanonika. 
Kot vsako leto so sledila poročila, 
na katera pa ni bilo pripomb. Mar-
ca je društvo sicer imelo obletnico 
– 110 let, odkar ga je ustanovil Julij 
Slapšak.

Župan Aco Franc Šuštar je pozdravil 
vse navzoče in jih pohvalil, saj je iz 
poročil razvidno, da so dobro delali in 
da je uspešno tudi sodelovanje z Ob-
čino Vodice, GZ Vodice in vsemi dru-
gimi društvi. Povedal je, da se veseli, 
da ni bilo veliko intervencij in kakšnih 
hujših dogodkov. Čestital je predse-
dniku in gospodarju za dobro delo v 
društvu. Čestital je tudi za uspehe na 
tekmovanjih in se zahvalil za sodelo-
vanje v čistilni akciji, hkrati pa pove-
dal, da upa na prav tako dober odziv 
v čistilni akciji 16. marca 2013. Zahvalil 
se je za vzdrževanje hidrantov in za 

Občni zbor PGD Vodice
vso pomoč, ki je potrebna v občini. 
Glede finančnih sredstev pa je dodal, 
da občina kljub krizi za naprej ne bo 
zmanjševala donacij, ampak jih bo še 
povečevala vsako leto za pet odstot-
kov, tako da bi prišli na 80 tisoč evrov, 
kar je koga morda prijetno preseneti-
lo. Za gasilska vozila vsako leto name-
nijo 20 tisoč evrov. 

Predsednik GZ Vodice Janez Jenko je 
vse navzoče pozdravil in se zahvalil za 
zgledno sodelovanje, za vse delo in 
intervencije. Pohvalil je vse, ki name-
njajo dohodnino društvu. Letos bo 
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V Vodicah se je tako kot že kar 
nekaj let zaporedoma odvijala 
klobasarska tombola, ki jo prire-
ja društvo PGD Vodice, in sicer 2. 
februarja v prostorih Kulturnega 
doma v Vodicah. Gasilci smo že 
kar nekaj tednov pred samim do-
godkom sami naredili klobase in 
tako poskrbeli, da ljudje ne bodo 
lačni in prikrajšani za nagrade. 
Na isti dan, kot se je odvijala tom-
bola, smo uredili kulturni dom in 
tako poskrbeli, da jim bodo stvari 
tekle brez problemov in skrbi med 
samim dogodkom.

Ljudje so se začeli zbirati ob 19. uri 
in vodiški gasilke in gasilci smo jih 
postregli ter pogostili. Tombola se je 
začela ob 19.30. Vzdušje v dvorani je 
postajalo vedno bolj napeto, saj so 
vsi pridno in vestno poslušali izžre-
bane številke in jih nato obkroževali 
na svojih lističih. Potiho je namreč 
vsak zase upal, da osvoji glavno na-

grado – pršut. A poskrbljeno je bilo 
tudi za druge nagrade, in sicer torti, 
salame, klobase ter še veliko druge-
ga. Natakarice in natakarji so med-
tem skrbeli, da grla niso bila suha. Po 
slabi uri smo prišli do srečnega dobi-
tnika glavne nagrade in tako je pršut 
dočakal svojega lastnika. Ko so bile 
vse nagrade pri svojih srečnežih, so 
lahko obiskovalci oddali svoje prazne 
tombolske lističe v zbirno škatlo in so 
se ob 23.30 potegovali še za tolažil-
ne nagrade, seveda klobase. Da pa 
čakanje ni bilo predolgo, je po kon-
čani tomboli zbrane začel zabavati 
ansambel Tak-Tik.
Vzdušje je postalo bolj sproščeno in 
razigrano, marsikdo pa je tudi zaple-
sal. Skupina Tak-Tik je igrala glasbo za 
vse generacije.Tombola se je končala 
ob poldrugi uri ponoči.

PGD Vodice

Vodiška
klobasarska tombola

tudi tekmovanje za memorial Mate-
vža Haceta. Oglasili so se, kot je v na-
vadi, tudi predstavniki drugih društev 
in slišati je bilo seveda same pohvale. 
Sledil je plan za letošnje leto in pode-
litev priznanj: priznanje gasilske zve-
ze Vodice I. stopnje – Igor Jagodic in 
Andrej Novak, gasilsko odlikovanje III. 
Stopnje – Janez Podgoršek (Jelenčov 
Janez), gasilska plamenica III. stopnje 
– Gregor Kimovec, gasilska plamenica 
III. stopnje – Simon Jeras, gasilska pla-
menica 3. stopnje – Rok Jeraj. Gasilci 
so še enkrat slišali o osvojenih prizna-
njih na tekmovanjih, podelili pa so 
tudi priznanja za dolgoletno delo.

Monika Kubelj

Predsednik o letu 2012
V preteklem letu smo se člani uprav-
nega in nadzornega odbora sestali 
na 12 rednih mesečnih sejah in dveh 
žalnih sejah za našima pokojnima 
članoma Ivanom Keržičem in Aloj-
zem Stanonikom, ki se jima na tem 
mestu za njun prispevek gasilstvu 
še enkrat zahvaljujem. Večina članov 
upravnega odbora se sej redno ude-
ležuje, za kar se vam iskreno zahva-
ljujem, saj na ta način upravni odbor 
lahko dobro vodi društvo in veljavno 
sprejema predlagane sklepe. 
Z veseljem ugotavljam, da je naše 
društvo vse bolj vpeto tudi v vsakda-
nje življenje v naši občini. Tako smo 
uspešno sodelovali z JP Komunala 
Vodice z meritvami in preverjanjem 
hidrantnega omrežja. Dobro je bilo 
sodelovanje z Občino Vodice pred-
vsem pri organizaciji čistilne akcije 
in drugih prireditev ter delavnic za 
otroke in z obešanjem zastav pred 
prazniki. Prav tako dobro je bilo so-
delovanje z Osnovno šolo Vodice, 
lani predvsem na vaji evakuacija 
2012. Ne smemo pa pozabiti vseh 
meddruštvenih pomoči in sodelo-
vanja z Victoria Clubom, Društvom 
upokojencev Vodice, godbenim dru-
štvom Vodice in drugimi društvi. Za 
konec hvala vsem, ki ste v preteklem 
letu oziroma v preteklih letih del svo-
jega prostega časa namenili tudi za 
delo v gasilskem društvu oziroma 
gasilski organizaciji. S tem ste poka-
zali, da vam ni vseeno ne za društvo 
in ne za posameznike, ki ste jim s 
svojim delom pomagali, hkrati pa ste 
dodali svoje kamenčke v mozaik, ki 
predstavlja podobo našega društva. 

Bogomir Novak
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Že dan prej, v petek pozno popoldne, 
so člani Victorie Cluba s pomočjo vo-
diških gasilcev kljub pomanjkanju 
snega odlično pripravili in utrdili pro-
go ter s tem omogočili tekmovanje 
gasilski mladini. Naslednji dan so se 
ob 14. uri začeli zbirati mladi. Prijave 
so potekale pol ure pred tekmova-
njem. Čeprav so bila povabljena vsa 
društva v GZ Vodice, so se na naše 
razočaranje povabilu odzvali samo 
Vodičani. Prijavilo se je 25 mladih 
in 10 članov. Tekmovalo se je v treh 
kategorijah, in sicer pionirji, mladinci 
in člani. Pionirji so progo samo pre-
vozili, medtem ko so morali mladinci 
in člani na vmesni postaji še spenjati 
ročnik na gasilsko cev. Progo so tek-
movalci prevozili dvakrat. Za navija-
če in tekmovalce je bilo poskrbljeno 
s toplo pijačo. Prav vsi tekmovalci so 
bili nagrajeni s sladko pozornostjo, 
najboljši pa z medaljami.
Kljub mrzlemu, a vendarle sončnemu 
dnevu, je bilo vzdušje na in ob progi 
več kot odlično in popestreno z glas-
bo. Čeprav je šlo le za malo vaško tek-
movanje, je bilo čutiti duh velikih. Ob 
koncu se zahvaljujemo vsem članom 
Viktoria Cluba za pripravo in izvedbo 
tekmovanja.

Mladinska komisija PGD Vodice

Gasilsko smučanje
na Žimančevih njivah

Obogatitev programa v vrtcu
Sneg odraslim povzroča različne 
težave, najmlajšim pa prinaša ve-
liko veselje. Letos smo se v vrtcu 
obilice snega razveselili, tudi za-
radi nove tekaške opreme. Sta-
rejši otroci našega vrtca imajo z 
novo opremo priložnost za prve 
korake s tekaškimi smučmi. In 
pri tem so presenetljivo spretni. 
S smučarskim tekom so opravi-
li eno od nalog Malega sončka, 
gibalno-športnega programa za 
najmlajše, ki z različnimi naloga-

mi spodbuja h gibanju. S tekaško 
opremo vrtca imajo vsi otroci mo-
žnost, da ne glede na položaj dru-
žine v okviru bivanja v vrtcu nare-
dijo prve smučarske korake.  

Februarja smo program obogatili z 
ogledom baletne predstave Snegulj-
čica. Starejši otroci so si v Kulturnem 
domu Vodice ogledali pravo baletno 
predstavo v izvedbi Plesne šole Ste-
vens, saj naši otroci v okviru oboga-
titvene dejavnosti s pomočjo učite-

ljice, nekdanje primabalerine Neve 
Vrhovec Stevens, v vrtcu spoznavajo 
ples z elementi baleta. Dejavnost je 
za starše brezplačna, saj se financira 
s pomočjo sklada vrtca. Starši so tako 
plačali samo vstopnino za predstavo 
Sneguljčica, saj prevoz iz enote Ska-
ručna in Utik do Kulturnega doma 
financira Občina Vodice v okviru do-
govorjenega nadstandarda. 

Hedvika Rosulnik  

V soboto, 26. januarja, je potekalo slalomsko tekmovanje za mladino 
na Žimančevih njivah v organizaciji Victoria Cluba in PGD Vodice.
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Pesem je vedno bila in bo lep izraz 
čustev. Sredi marca so otroški pev-
ski zbori pod vodstvom mentorjev 
vsem mamam poklonili območno 
revijo otroških in mladinskih pev-
skih zborov. To je bila ena od ob-
močnih revij pod imenom Pesem 
pomladi 2013.

Za strokovno spremljanje je poskrbel 
Damjan Močnik, slovenski skladatelj, 
zborovodja in pedagog. Po študiju in 
diplomi iz kompozicije v razredu Da-
neta Škerla na ljubljanski akademiji 
za glasbo, kjer je za Symphonicmove-
ment prejel študentsko Prešernovo 
nagrado, se je večkrat izpopolnjeval 
v tujini, predvsem v zborovodstvu. 
Sedaj dela kot profesor in zborovod-
ja na Škofijski klasični gimnaziji v Lju-
bljani. Zapeli so otroci domače šole 
in šol z Iga, Velikih Lašč ter Škofljice. 
Program je povezovala Bojana Peter-
ka. Dogodek je bil prva večja šolska 
slovesnost za novega ravnatelja.

M. K.

Ko zapoje
šola

Tako kot vsako leto smo se tudi z 
učenci naše šole vključili v čistilno 
akcijo. Organizirali smo jo v petek, 
15. marca, ko je po nekajdnevnem 
deževju posijalo težko pričakova-
no sonce. Vključili so se učenci od 
1. do 5. razreda. 

Počistili smo zelene in športne povr-
šine v okolici šole ter dve bližnji cesti, 
in sicer cesto Ob šoli do gasilskega 
doma in cesto Franca Seška do kri-
žišča pri kmetijski zadrugi. Smeti ni 
bilo veliko. Morda je bila akcija ne-
koliko prezgodaj glede na dolgo in 
sneženo zimo, tako da v naravi še ni 
bilo veliko sprehajalcev. Tudi v okolici 
šole se še niso množično zadrževali 
»popoldanski športniki«, ki nam vsa-
ko leto okrasijo šolske površine z ne-
primernimi rekviziti. 

Prepričani smo, da je k večji čistoči, ki 
jo opažamo zadnja leta, pripomogla 
predvsem boljša ozaveščenost naših 
učencev. K večji čistoči pripomorejo 
tudi čistilke in hišnika, ki redno in ve-
stno opravljajo kontrole na notranjih 
in zunanjih šolskih površinah. 
S čistilno akcijo bomo nadaljevali 
tudi v naslednjih mesecih. Pripravili 
smo razpored učencev predmetne 
stopnje za tedensko čiščenje zelenic, 
ki bo trajalo do zaključka šolskega 
leta in se nadaljevalo v naslednjem 
letu. 
K čistilni akciji so se, tako kot vsako 
leto, priključili tudi učenci PŠ Utik. Či-
stili so ob cesti pred šolo in ob cesti, 
ki vodi do avtobusne postaje Selo. 
Največ smeti (praznih pločevink 
piva, cigaretnih škatlic …) so našli ob 
glavni cesti, kar kaže na to, kakšna je 

kultura voznikov in njihov odnos do 
okolja.

»Najpomembnejše najdbe«: 
pri OŠ Vodice so učenci našli mr-•	
tvo vrano, 
v gozdu blizu odcepa pro-•	
ti Šinkovemu Turnu je učenec 
PŠ Utik našel žensko torbico, 
v kateri je bilo nekaj različnih 
prometnih dovoljenj, osebnih 
izkaznic, prazna denarnica … 

Najdeno so v OŠ Vodice prevzeli 
policisti PU Medvode.

Cilka Marenče,
pomočnica ravnatelja

Čistilna akcija
OŠ Vodice in PŠ Utik
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V času šolskih zimskih počitnic 
smo lahko videli mnogo razigra-
nih in zadovoljnih otroških obra-
zov v prostorih POŠ Utik ter njeni 
okolici. Okoli 30 otrok je bilo vklju-
čenih v zimsko počitniško varstvo, 
ki ga je organiziralo SD Strahovica 
v sodelovanju z Občino Vodice. V 
počitniškem tednu, ki je potekal v 
znamenju našega novega slogana 
Skupaj za zabavo in življenje zdra-
vo, so bili otroci obogateni z novi-
mi doživetji, znanji in izkušnjami.  
Otroci, stari od šest do deset let, 
so izdelovali snežake, gradili iglu, 
smučali, tekli na smučeh, drsali 
in za konec skočili še v bazen. Ob 
športnih aktivnostih so razvijali 
tudi ročne spretnosti.  

Za vse te aktivnosti je poskrbela že 
znana ekipa SD Strahovica – Man-
ca, Rok in Miha. Ob tej priložnosti 
se vsem iskreno zahvaljujemo za 
pomoč; Občini Vodice za nemoteno 
izvajanje programa, OŠ Vodice za od-
stopitev svojih prostorov v POŠ Utik, 
Nadi, Silvi in Zlatku za topel čaj ter 
okusna kosila, gasilcem iz Šinkovega 

Turna za pomoč pri prevozu otrok ter 
smučarske opreme, Jožetu in Moniki 
za pomoč na Krišekarjevem griču ter 
vsem ostalim, ki so bili kakor koli v 
pomoč.
Vsem staršem, ki morda že načrtu-
jete poletne počitnice, sporočamo 
naslednjo informacijo: SD Strahovica 
bo tako kot lani poskrbelo za vaše 
otroke v okviru tabora Pod Rašico, ki 
se bo odvijal predzadnji počitniški te-
den. Da bi bili pravočasno obveščeni, 
spremljajte naše aktivnosti na spletni 
strani www.strahovica.si.

Miha Kimovec
SD Strahovica

Aktivni
med počitnicami

Mladi odlični 
na ponjavi

V četrtek, 24. januarja 2013, je na 
OŠ Dobrova potekalo polfinalno 
državno prvenstvo v skokih na 
mali prožni ponjavi. Našo šolo so 
zastopali učenci in učenke prve in 
druge triade. Kot sta nam sporoči-
la mentorja Joži Nastran Brank in 
Miha Kimovec, je bil najuspešnejši 
posameznik med najmlajšimi deč-
ki Mitja Nastran, ki je osvojil odlič-
no 1. mesto, odličen uspeh pa so 
z ekipnim 1. mestom dopolnili še 
Jan Jeraj, Urban Kastelic, Martin 
Novak in Tim Drašler. Zelo dobro 
so se odrezala tudi najmlajša de-
kleta. Med posameznicami je bila s 
24. mestom najboljša Lucija Kavčič, 
ekipno pa so deklice osvojile 8. me-
sto. Tudi med mlajšimi dečki je bil 
s 1. mestom izjemno uspešen Nejc 
Kovačič, z ekipnim 3. mestom pa so 
se dečki uvrstili v finale državnega 
prvenstva. Nastopile so tudi mlajše 
deklice, ki pa so v najštevilčnejši 
zasedbi v kategoriji šoli priskakale 
ekipno 17. mesto. Finalno tekmova-
nje osnovnih in srednjih šol je po-
tekalo na pustni torek v Limbušu 
pri Mariboru. Ekipa mlajših dečkov 
v postavi Gal Lunder, Štefan Pod-
goršek, Jan Debevc, Matic Kranjec 
Žagar in Nejc Kovačič je osvojila iz-
jemno 2. mesto, med posamezniki 
pa je postal Nejc Kovačič državni 
podprvak.

M. K.
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Profesorica Marija Kosec je po hudi 
bolezni umrla med lanskimi božič-
nimi prazniki, 23. decembra 2012. 
Spoznala sem jo, ko sem se pred pribli-
žno 30 leti prišla dogovorit za temo di-
plomske naloge. Po zavitih stopnicah 
sem komaj našla pot do njene pisarne 
in najprej zaslišala glas, poln energi-
je in zatem zagledala smejoč obraz. 
Predstavila se je kot Marička. 
Rodila se je 5. septembra 1947 v Šinko-
vem Turnu pri Vodicah v družini s šti-
rimi otroki. Po končani srednji kemijski 
šoli v Ljubljani se je odločila za študij 
kemijske tehnologije na Oddelku za 
kemijo in kemijsko tehnologijo Fakul-
tete za naravoslovje in tehnologijo 
Univerze v Ljubljani in leta 1970 diplo-
mirala. Leta 1975 je magistrirala in leta 
1982 doktorirala na Oddelku za kemijo 
in kemijsko tehnologijo Fakultete za 
naravoslovje in tehnologijo Univerze v 
Ljubljani.
Kot štipendistka Iskre se je vključila v 
razvojno delo, ki je potekalo na Odse-
ku za keramiko Instituta Jožef Stefan 
in se leta 1971 tam zaposlila. Odsek je 
v letih 1997–2001 tudi vodila. Od leta 
2002 je bila vodja odseka za elektron-
sko keramiko. Na institutu je opravljala 
vrsto funkcij, med njimi naj omenim 
vodenje Znanstvenega sveta IJS v letih 
2007–2009.
Del doktorskega usposabljanja je v le-
tih od 1978 do 1980 opravila na Insti-
tutu za montanistiko Univerze RWTH 
Aachen v Nemčiji. V letu 1993 je bila 
gostujoča znanstvenica v Laboratoriju 
za keramiko Ecole Polytechnique Fe-
derale de Lausanne, Lausanne, Švica. 
Od leta 1999 je bila izredna profesorica 
za materiale na Univerzi v Ljubljani. Na 
Mednarodni podiplomski šoli Jožefa 
Stefana je bila aktivna pravzaprav že 
pred njeno ustanovitvijo in seveda še 
bolj po njej. Bila je podpredsednica 
MPŠ, senatorka in nosilka več predme-
tov. 
Bila je odlična mentorica doktoran-
dom, magistrandom in diplomskim 
študentom na Univerzi v Ljubljani, na 
MPŠ, enemu celo na Univerzi Oulu na 
Finskem ter članica komisij za zagovor 
doktorskega dela v Sloveniji in v vrsti 
evropskih držav.
Bila je redna članica Inženirske akade-
mije Slovenije in  v letih 2005–2006 
njena predsednica. Velja omeniti, da 
je bila od ustanovitve akademije leta 

1995 edina ženska članica akademije.
V zadnjih petih letih je delovala v naj-
višjih svetovalnih telesih na področjih 
tehničnih ved pri ministrstvu za zna-
nost, Agenciji za raziskovalno dejav-
nost in pri Vladi Republike Slovenije. 
Intenzivno je bila vključena v medna-
rodna sodelovanja, dobrih 20 let je bila 
aktivna v evropski mreži za podporo 
sodelovanju na področju znanosti in 
tehnologij COST, vodila je vrsto bila-
teralnih projektov in več kot deset let 
je sodelovala v projektih Evropske sku-
pnosti.
Za svoje raziskovalno delo je prejela 
vrsto uglednih nagrad. Leta 2003 je 
postala ambasadorka znanosti Repu-
blike Slovenije. V utemeljitvi so med 
drugim zapisali, da je bila ob 175-letni-
ci Kraljevega instituta za tehnologijo v 
Stockholmu, ki so jo posvetili prispev-
ku žensk na področju raziskav materi-
alov, uvrščena med 22 najuspešnejših 
žensk na svetu.
Raziskovalno delo profesorice Ma-
rije Kosec je bilo posvečeno sintezi 
in pripravi keramičnih materialov za 
elektroniko, posebej feroelektrikov 
in piezoelektrikov. Odlično in plodno 
je sodelovala z raziskovalci s komple-
mentarnih področij fizike in elektroni-
ke doma in v tujini. Imela je več kot 150 
vabljenih predavanj na mednarodnih 
in svetovnih konferencah in instituci-
jah, kot so recimo Institut Max Planck, 
MIT, Tokyo Institute of Technology, pa 
tudi pri najpomembnejših proizvajal-
cih elektronskih komponent na Japon-
skem, kot so Murata, TDK, Panasonic in 
Toshiba. Po številu člankov in odmev-
nosti njenega dela jo lahko brez dvo-
ma uvrstimo v vrh slovenske znanosti.
Leta 2006 je prejela najvišje slovensko 
priznanje na področju znanosti, Zoiso-
vo nagrado za vrhunske znanstvene 
in razvojne dosežke na področju kera-
mičnih materialov.
Med dosežki njenega razvojnega dela 
moram omeniti  raziskave in razvoj 
tehničnega  porcelana, s katerim se je 
ukvarjala že na začetku strokovne poti, 
pred približno 40 leti, takrat v sodelo-
vanju z Iskro. Sodelovanje s podjetjem 
ETI Izlake,  ki se je začelo leta 2006, in je 
bilo namenjeno povečanju odporno-
sti gliničnega porcelana na termične 
šoke, je bilo uspešno, saj se je končalo 
z doktoratom raziskovalke iz podjetja, 
člankom, patentom, nagrado za ino-

vacijo na Forumu inovacij leta 2008 in 
Puhovim priznanjem za leto 2009.
Bila je ena redkih Evropejk, ki je prejela 
ugledno mednarodno nagrado Ferro-
electrics Recognition Award 2010 zveze 
IEEE za izjemen prispevek k znanosti 
in tehnologiji priprave feroelektričnih  
prahov, volumenske keramike ter tan-
kih in debelih plasti. V nekem inter-
vjuju je na vprašanje, kako je lahko kot 
raziskovalka iz majhne države toliko 
dosegla, odgovorila: »Veliki smo toliko, 
kolikor velikega naredimo!«
Svet znanosti ni izgubil le odlične znan-
stvenice, temveč tudi žensko, ki je znala 
sprejemati kakršne koli izzive in jih re-
ševati z optimizmom in pozitivnim pri-
stopom in ki je znala v sodelavcih vide-
ti ljudi ter prepoznati njihove kvalitete. 
Zato ne preseneča, da želi tudi medna-
rodna znanstvena skupnost ohraniti in 
počastiti spomin na profesorico Kosec. 
Na institutu smo konec januarja delav-
nico COST o karakterizaciji materialov 
posvetili njenemu spominu. Konec 
marca bo v Franciji mednarodna kon-
ferenca PIEZO 2013, ki bo ravno tako 
posvečena njej. Na vrsti mednarodnih 
srečanj bodo spominska predavanja, v 
katerih bodo predstavljeni delo in do-
sežki profesorice Kosec.
Poleg dela je Marička uživala v mno-
goterih dejavnostih. Z možem je hodi-
la po hribih in gorah po Sloveniji in po 
oddaljenih deželah. Rada je smučala. 
Nabirala je gobe. Ko je nekoč celoten 
odsek šel na pohod na Pokljuko, je mi-
mogrede imela predavanje o rastiščih 
različnih gob in jih nabrala celo košaro. 
Neznansko rada je imela svoj rožni in 
zelenjavni vrt in o rastlinah, za katere 
je skrbela, veliko vedela. Sušila je zeli-
šča in pripravljala čajne mešanice. Ime-
la je zanesljiv recept za ajdove žgance, 
verjetno podedovan po mami.
Nam, sopotnikom na strokovni poti, 
bodo manjkali njena modrost, znanje 
in optimizem, pa tudi kakšen nasvet o 
nabiranju gob in skrbi za rože. Pravza-
prav je težko opisati, kaj vse je bila in 
kaj je naredila, mogoče je dovolj, če re-
čem: »Pogrešamo vas, Marička!«

Prof. dr. Barbara Malič
Institut Jožef Stefan

Prispevek je delno povzet po govoru 
avtorice na žalni seji na Institutu Jožef 
Stefan 3. januarja 2013.

Profesorica Marija Kosec 
In memoriam
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Spoštovani!
Sporočamo Vam, da je Občina Vodi-
ce pri Ljubljani, v tem mesecu zvišala 
cene oskrbe s pitno vodo za enormnih 
70% do 110%. Direktor komunalega 
podjetja Vodice je v občinskem glasilu 
v februarski številki glasila objavil nove 
cene storitev – brez strukture cen, ka-
kršne so v praksi v primerljivih sose-
dnjih Občinah. Občisnki svet je očitno 
cene potrdil.

Dobavna cena vode se je povišala za 
85%. Preverjeno pri dobavitelju pitne 
vode, se dobavna cena ni povečala. 
Poleg povišane omrežnine in povišane 
števnine se je pojavila nova (sporna?) 
postavka »vzdrževalnina«, v fiksnem 
znesku na odjemno mesto – na šte-
vec.

Postavke – omrežnina, števnina in 
vzdrževalnina – so sporne, saj se  ob-
računavajo v enotnem znesku na od-
jemno mesto – števec. S tem so zlasti 
manjši odjemalci vode v izrazito nee-
nakem – diskriminatornem – položaju 
z drugimi odjemalci, kateri živijo v več-
stanovanjsih objektih z več prebivalci. 
Odjemalci enostanovanjskih hiš so v 
Občini pogosto starejši ljudje, upoko-
jenci, mnogi celo kmečki upokojenci 
z minimalnimi mesečnimi prihodki. 
Zlasti malim odjemalcem / po eden ali 
dva stanovalca v hiši / so se plačila za 

porabo vode in posledično tudi kanal-
ščine povečale med 90% in 110%!!! oz. 
za 2x več kot drugim odjemalce, kar je 
v nasprotju z UREDBO o metodologiji 
za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja.

Ocenjujemo, da je direktor Komu-
nalnega podjetja Vodice s podporo 
(neodgovornih) občinskih svetnikov 
Občine Vodice izpeljal diskriminatorno 
podražitev komunalnih storitev in to v 
času vsesplošnih varčevalnih ukrepov 
tako na nivoju države kot na nižjih ni-
vojih.

Primerjali smo cene tovrstnih storitev 
v sosednjih občinah z istim dobavite-
ljem pitne vode / po navedbah dir. Ko-
munalnega podjetja Vodice – sosednje 
primerljive občine / in ugotovili, da se 
cena za 1m3 pitne vode razlikuje za 
najmanj 70% in tudi več v škodo prebi-
valcev Občine Vodice.
Poleg tega imajo sosednje primerljive 
občine v obračunu vse postavke izra-
žene na porabo m3 vode, tudi omre-
žnino, števnino in republiške dajatve 
oz. nadomestila.
Poleg tega, imajo druge občine obja-
vljen zelo podrobne strukture cen vo-
darine oz. kanalščine.

Potratna dejanja Občine Vodice – oz. 

komunalnega podjetja Vodice – s tem 
početjem samo potrjujejo dejstvo, da 
je »žepna« občina na obrobju Ljublja-
ne sama sebi namen, saj gre večina 
občinskih dohodkov za plače občinske 
uprave skupaj s komunalnim podje-
tjem Vodice.

Komunalno podjetje Vodice, kot upra-
vljalec z lokalnim vodovodom, ne 
opravlja oz. ne izvaja rednih – nujno 
potrebnih in zakonsko zahtevanih – 
vzdrževalnih del kot so menjava zasta-
relih salonitnih cevi vodovoda navkljub 
direktivam oz. zahtevam EU.

Delovanje dir. Komunalnega podjetja 
Vodice ocenjujemo kot neprijazno do 
občanov v smislu varovanja položaja 
oz. dohodkov zaposlenih v komunal-
nem podjetju Vodice.

S spoštovanjem:
Občani Vodic

Priloge:
Kopije iz občisnkega glasila•	

Poslano:
Tržni inšpektorat RS•	
Ministrstvo za okolje in prostor/in-•	
špekcija za okolje in prostor
Občina Vodice/Župan občine•	
Kopitarjev glas/za objavo•	

 
PRISPEVKA NISMO LEKTORIRALI, 

KER JE ZADEVA OBČUTLJIVA IN 
DA POSLEDIČNO NE BI PRIŠLO DO 

RAZLIČNEGA TOLMAČENJA.

Inšpekcijske službe RS
Tržna inšpekcija RS

MOP Inšpektorji pristojni za varstvo okolja

Aljaževina
Takole je med zimskimi počitnicami potekalo 
sodelovanje med KUD JaReM in mladimi iz 
Vodic. Teja, Ema, Natalija in Taja (iz leve proti 
desni) so poskrbele, da so prostori na Aljaže-
vini živeli tudi med počitnicami. Njihova men-
torica je bila Marija Podvez, ki je poskrbela za 
ves potreben material in dva dni pridno ter 
potrpežljivo učila dekleta izdelovanja cvetlic 
iz žičk in najlonk. Mož Ivan ji je pomagal pri 
zvijanju. Zakoncema se udeleženci lepo za-
hvaljujejo.
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Policija
svetuje in opozarja
Začeli so se lepi dnevi in tako je več ljudi na sprehodih v bližnjih 

hribih. Vse lastnike vozil, ki se odpravljajo na sprehode oziroma 

pohode, naprošamo, da vse vrednejše predmete pustijo doma 

in tako zmanjšajo možnost storitve kaznivega dejanja, saj v za-

dnjem času ponovno zaznavamo tatvine predmetov iz vozil 

pohodnikov, ki v vozilih na vidnih mestih puščajo nahrbtnike, 

mobilne telefone, denarnice ...

Obveščamo vas, da bomo aprila posvetili večjo pozornost var-

nosti pešcev v prometu ter zaradi tega izvedli več poostrenih 

nadzorov. Prav tako bomo poostrili nadzor nad prodajo alkohol-

nih pijač mladoletnim in vinjenim osebah ter izvajali vse ukrepe 

za zmanjšanje morebitnih posledic prometnih nesreč, kjer sta 

posredna vzroka vožnja pod vplivom alkohola in hitrost. 

Lep pozdrav!

Policijska postaja Medvode

Pismo
BRALCAČrna kronika

Poročilo za obdobje od 14. 02. 2013 do 21. 03. 2013

Kriminaliteta
Sredi februarja so v Kosezah obravnavali vlom v tri tovorna vozila, v Vodicah pa tatvino ba-
krenih žlebov in cevi. Konec februarja so v Vodicah spet poskusili vlomiti v stanovanjsko hišo, 
vlom pa jim je uspel na Skaručni, in sicer v osebni avtomobil. Prvi teden v marcu so bili vlo-
milci v Šinkovem Turnu, zanimala jih je ena od stanovanjskih hiš. Enako v Utiku, v Repnjah pa 
so policisti obravnavali tatvino znanih storilcev, kar pomeni, da so jih verjetno dobili pri delu. 
Sredi marca so dolgoprstneži (spet znani obrazi) v Vodicah kradli gorivo, zato so zoper storilce 
podane kazenske ovadbe.

Javni red in mir
V Polju so imeli policisti v marcu delo zaradi kršitve javnega reda in miru zunajzakonskih 
partnerjev v zasebnem prostoru. 

BUDNICA
1. MAJA LETA 2013

mesto izvajanja ura
ZBOR- Godbena soba 5:45

1 VODICE Erce- Čebulj- Pirc 6:00

2 PUSTNICE - Stanovnik Martin 6:15

3 TOROVO - Tone Aljaž 6:30

4 VODICE - pekarna prest Jagodic 7:00

5 LAHOVČE Damijan Žvelc 7:30

6 VODICE Družina BRANK 9:00

7 VODICE pr"Jgrišek 9:15

8  VODICE MARJANA -(malica) 9:30

9 VODICE Nova ulica - Bilban 10:30

10 BUKOVICA - UTIK  pr" ANZELNU 11:00

11 KOSEZE gasilski dom 11:30

12 ŠINKOV TURN
- križišče pod Koscem

11:45

13 SKARUČNA
-  avtobusna postaja

12:00

14 POLJE sredi vasi  - Žebovec 12:15

15 REPNJE - sredi vasi 12:30

16  DOBRUŠA - Ivan Jeras 12:45

17 ZAPOGE- avtobusna postaja 13:00

Godbeno društvo Vodice
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ZAHVALA
V 65. letu nas je prezgodaj zapustil 

dragi oče in mož, tast, vaari in 
prijatelj Peter Šimnovec.

Iskrena hvala vsem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti.

Hvala za izrečena sožalja, 
podarjeno cvetje in sveče.

Hvala tudi župniku Francu Mervarju 
za lep obred ter pogrebni službi 

Navček in njegovi osebni zdravnici 
Mojci Kovač v ZD Šiška.

Posebna hvala patronažni sestri 
Mariji Čuk za njeno skrb v težkih 

trenutkih in prijatelju Dragu 
Čerpiču za ganljiv poslovilni govor.

Pogrešamo ga.
Vsi njegovi.

 
»Človek je kakor kaplja rose na listu,

veter pihne, ni te več!
Ljudje, kot si ti,

nikoli ne umrejo,
le v velikem gozdu zaidejo s poti.

Zatorej zbogom, zbogom
med zvezdami!«

T. Pavček

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši,

če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi našega dragega 

moža, očija in ata

MARKA BERGANTA 
iz Zapog

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom,

sosedom, vaščanom, prijateljem 
in znancem za izraze

sožalja, besede tolažbe, 
podarjeno cvetje,

sveče in darove ter spremstvo na 
njegovi zadnji poti.

Njegovi: Milena, Alenka, Niko, 
Miha s Petro in Katjušo,

Mojca z Borutom, Niko, Nejcem, 
Leonom in Laro

ZAHVALA

V četrtek, 7. februarja, je v 78. letu 
starosti mirno zaspal in odšel k 

Stvarniku po zasluženo plačilo najin 
dragi mož in oče

VINCENC BLAŽIČ

Na zadnjo pot smo ga pospremili 
v soboto, 9. fe bruarja 2012, ob 15. 
uri iz vežice in župnijske cerkve Sv. 

Marjete.

 Ob boleči izgubi dragega moža 
in očeta se iskreno zahvaljujeva 

vsem, ki ste ga s svojo prisotnostjo 
v velikem številu pospremili k 

zadnjemu počitku na pokopališče v 
Vodicah.

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, 
prijateljem, sosedom, znancem 

in sovaščanom za obiske in s tem 
izkazano spoštovanje, hvala za vsa 
izrečena sožalja, besede tolažbe, 

tople stiske rok, podarjeno cvetje, 
sveče in darovane svete maše.

Posebna zahvala župniku Francu 
Mervarju za obiske na domu in lepo 
opravljen pogrebni obred, Stanku 
Zupanu in pogrebni službi Navček, 

pevcem, Henriku Lamovšku, 
članom Gasilske zveze Vodice ter 

še prav posebej PGD Vodice in 
nosačem za spremstvo ob slovesu 
ter Miru Novaku za lepe poslovilne 

besede. Posebna zahvala gre 
tudi Majdi Podgoršek in Mariji 

Čuk za prijaznost, požrtvovalnost 
in strpnost pri opravljanju 

patronažnega dela ter dr. Draganu 
Grujičiču za zdravniško oskrbo.

 Najlepša hvala vsem, ki ste nama 
ob boleči izgubi moža in očeta stali 

ob strani.
Vsa toplina tvojega srca in tvoja 

ljubezen ostajata za vedno z nama.

Žalujoča žena Kristina in sin Tomaž

Srce tvoje več ne bije,
solza lije iz oči,

dan je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

Z A H V A L A
Ob boleči izgub

 našega dragega očeta,
 dedka in tasta

Alojza Zupančiča
iz Vodic 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, vaščanom 

in prijateljem
za izraze sožalja, tolažilne besede, 

podarjeno cvetje in sveče ter 
spremstvo 

na njegovi zadnji poti. 
Lepa hvala tudi župniku Francu 
Mervarju za opravljeno mašo, 

Janezu Podgoršku za tople besede 
ob slovesu ter gospodu Lamovšku 
in pogrebni službi Navček za lepo 

opravljen pogrebni obred. 

Žalujoči:
hči Fani in sin Lojze z družinama

Prosimo, da se v zahvalah 
s teksti omejite, ker 

se sicer zgodi, da vseh 
pravočasno ne moremo 

objaviti.

Zahvala
Dober, plemenit človek, ki je z nami živel,

nam ne more biti odvzet,
kajti v naših srcih je zapustil svetlo sled

svoje dobrote in plemenitosti.
                           (T. Carlyle)

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi 
ljubljenega moža, očija, ata, tasta, 

sina, brata, svaka, zeta in strica

MARJANA RESNIKA
z Vrhpolja pri Moravčah

(otroštvo preživel v Občini Vodice)

se želimo iz vsega srca zahvaliti 
vsem, ki ste nam v trenutkih žalosti 
stali ob strani in čutili z nami. Hvala 

vam za vsak ljubeč stisk roke, za 
vse tople in sočutne objeme, hvala 
vsem, ki ste delili z nami nepopisno 

bolečino. Hvala tudi vsem vam, ki ste 
na kakršen koli način nudili pomoč, 

žrtvovali svoj čas in se udeležili 
zadnjega slovesa. Hvala Grajskemu 
oktetu za odpete pesmi v slovo in 

hvala župniku Kancijanu Čižmanu za 
opravljen poslednji  obred. Hvala tudi 

trobentaču in Pogrebnemu zavodu 
Vrbančič.

Vsem še enkrat iskrena hvala!
Žalujoči vsi njegovi
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PEUGEOT 3008

www.peugeot.si

Poraba v kombiniranem načinu vožnje: 4,5–7,3 l/100 km. Izpuh CO�: 117–172 g/km. Podrobnejše informacije o porabi goriva in emisijah 
CO� novih osebnih vozil Peugeot najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO�, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si.

Nakup peugeota 3008 je zdaj zagotovljen zadetek v polno: do 4.600 € prihranka pri nakupu posebne, bogato opremljena 
serija Style z dvopodročno klimatsko napravo, 17-palčnimi platišči in elektro paketom in dodatnih 1.000 € bonusa* 
ob nakupu s Peugeot Financiranjem.

   Prihranek velja za model 3008 Style 1.6 HDi 115 z dodatno kovinsko barvo. Ponudba velja do 30. 4. 2013. Več o ponudbi fi nanciranja na www.peugeot.si

+1000 € BONUSA*

NEZGREŠLJIVA PONUDBA
DO 4.600 € PRIHRANKA
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